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Mednarodni projekt
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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medi-

jev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno 

številko 462. – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice 

– Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1450 izvodih. – Odgovorna urednica: 
Monika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija 
Rus, Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – 
Lektorica: Alenka Peteršič – Oblikovanje: Janez Hočevar 
– Fotografije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d. o. o. – 
Datum natisa: avgust 2012 – Naslov uredništva: Kopitarjev 
trg 1, 1217 Vodice – elektronski naslov: kopitar.vodice@
siol.net ali monika.kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili koli-
kor hitro bo mogoče.

Najprej sem hotela pisati o tem, zakaj sem občin-
skim svetnikom ponudila odstop. Verjetno se vsak-
do znajde v situaciji, ko se mora odločiti, ali bo na 
križišču nadaljeval začrtano pot ali bo zavil na ka-
tero drugo. V dveh letih se je preprosto nabralo ne-
kaj reči, zaradi katerih sem mesto hotela prepustiti 
drugemu. Nikoli si nisem domišljala, da mojega dela 
ne bi kdo bolje opravil. Pa svetniki mojega odstopa 
niso sprejeli, vsi smo si povedali, kaj nas moti in kaj 
storiti, da bi bilo bolje. Zato o svoji ponudbi odstopa 
ne bom pisala. Ker so v občini veliko bolj pomemb-
ne reči, kot je ta. To, recimo, da smo dobili boljšo 
povezavo z Ljubljano in da smo avtobusno mobilni 
tudi po Vodicah. Te linije bodo s časom še boljše, še 
bolj izpopolnjene. Tudi sobote bodo prišle na urnik. 
In ob visokih cenah bencina ter parkirišč v prestolni-
ci se mi zdi to odlična pridobitev. Ali pa pripravljeni 
projekti za center Vodic. Res je, šlo bo nekaj denarja, 
a kdor nič ne »riskira«, tudi ne »profitira«. Še dve leti 
sta pred svetniki. Veliko in malo hkrati. Občani imajo 
vselej velika pričakovanja, a se pogosto slabo zave-
dajo, kako omejena sredstva so in da se je enostav-
no treba odločiti za eno pot. Če bo po sreči, bo torej 
moja pot urednice tekla še dve leti. Česar se v bistvu 
veselim. In v teh dveh letih nameravam še naprej za-
govarjati razvoj občine in povezovanje občanov. In 
se truditi za kolikor se da enakomerno zastopanost 
političnih barv v vašem glasilu. Pa najsi gre za pozi-
cijo ali opozicijo. Vse občinske dogodke, ki jih ni v tej 
številki, boste našli v oktoberski izdaji.

Monika Kubelj
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Našim šolarjem počitnice kar 
prehitro minejo. Nam v Svetu za 
vzgojo in preventivo v cestnem 
prometu  se priprave za varno 
pot šolarjev začnejo že sredi 
avgusta. Sestanki in dogovori 
z DU Vodice, DU Bukovica - Šin-
kov Turn in Moto klubom MAK, 
dogovori s policijsko postajo 
Medvode … 

Kar 15 prostovoljcev je potrebno 
za vsa križišča, avtobusno postajo 
v Zapogah, pred šolo v Utiku in v 
Vodicah. Res so to že več let isti 
ljudje, ki z dobro voljo in odgo-
vornostjo ves teden varujejo naše 
šolarje v tem norem cestnem pro-
metu. Pripravljeni so na varovanje 
kljub žaljivkam, ki so jih deležni 
pred šolo v Vodicah. »Naj občina 
uredi parkirne prostore,« je mo-
goče slišati najpogosteje. Letos je 

Bili smo na križiščih

bilo bolje, saj je pred šolo skrbel 
za red tudi policist iz Medvod.

Vsem prostovoljcem lepa hvala in 
priporočilo za naslednje leto. Po-
sebno se želimo zahvaliti županu, 

V Vodice se je pripeljal 2. septem-
bra iz smeri Komenda in odhajal 
proti Cerkljam na Gorenjskem. 
Župan Aco Franc Šuštar, nekaj 
predstavnikov občinske uprave 
in občanov ga je pričakalo ter ga 
navdušeno pozdravilo. Naslednji 
dan pa je Skubic pristal v Klinič-
nem centru v Ljubljani, zato je bil 
projekt 211 lipovih listov za zeleno 
Slovenijo začasno prekinjen. Sku-
bic sicer na svoji poti promovira 
tudi kolesarske poti Srca Sloveni-
je za družine, občasne kolesarje 
in zahtevnejše rekreativce, saj se 
zavzema za promocijo kolesarje-
nja kot ene od najbolj trajnostnih 
oblik mobilnosti in rekreacije. Že-
limo mu hitro okrevanje.

M. K.

Kolesar Skubic se je poškodoval

gospodu Acu Šuštarju za povabi-
lo in prijetno druženje ob zaključ-
ku varovanja.

Tone Logar
SVCP Občine Vodice

Ljubiteljski ultramaratonec Radovan Skubic Hilarij, ki se je podal na pot, v okviru katere bi obiskal 
vse slovenske občine, je septembra začasno končal poslanstvo, saj je padel in se poškodoval.

Varovali so naše šolarje.
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19. seja občinskega sveta

Občinska priznanja
Predsednik komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja Pe-
ter Podgoršek je svetnikom predstavil 
predloge za občinska priznanja, ki so 
jih prejeli po objavi zbiranja pobud in 
predlogov v Kopitarjevem glasu. Na 
razpis so prispele tri pobude za plaketo 
Občine Vodice. Predlagani so bili Vinko 
Novak, Lovska družina Vodice in Čebe-
larsko društvo Skaručna. Komisija je vse 
tri predloge soglasno sprejela. Pozneje 
sta prispela tudi dva predloga svetniške 
skupine NSi, ki jih komisija ni imela časa 
obravnavati, zato je Podgoršek predla-
gal, da se ta dva predloga preneseta v 
naslednje leto. 
Anton Kokalj je v razpravi razložil, da so 
razpis v občinskem glasilu spregledali, 
a da sta njihova predloga v skladu s pra-
vilnikom, zato predlaga njuno obravna-
vo. Mojco Ločniškar je zanimalo, kdo 
so predlagatelji teh treh pobud, ker 
tega podatka ni bilo v gradivu. Poleg 
tega je menila, da so predlogi svetniške 
skupine NSi enakovredni drugim trem 
predlogom, saj se svetniki z vsemi pre-
dlogi srečujejo prvič. Župan Aco Franc 
Šuštar je dejal, da so zaželene dodatne 
pobude, a da je premalo časa, da bi pri-
pravili vse potrebno do slavnostne seje, 
na kateri nameravajo podeliti občinska 
priznanja, zato je podprl predlog matič-
ne komisije, da se predloga preneseta v 
naslednje leto. Anton Kosec je svetnike 
tudi pozval, da je treba biti previden pri 
predlogih za priznanja. Obveščanje ob-
čanov v Kopitarjevem glasu o predlo-
gih, preden so ti sprejeti, ni primerno. 
Maksimiljan Alfirev je predlagal dopol-
nitev pravilnika o občinskih priznanjih, 
in sicer, da bi bil častni občan občine 
lahko tudi nekdo, ki je veliko naredil za 
Vodice, vendar ni naš občan. Predlaga-
ne za občinska priznanja – Vinka Nova-
ka, Čebelarsko društvo Skaručna in Lo-
vsko družino Vodice – je občinski svet 
potrdil soglasno.

Spremembe v občinskem proračunu
Matjaž Gorčan je v imenu občinske 
uprave svetnikom poročal o stanju 
občinskega proračuna in o nekaterih 
spremembah. Skupni prihodki občine 
so 4.463.919 evrov, odhodki 4.614.161 
evrov, na dan 31. 12. 2011 je bilo stanje 

na računu 150.246 evrov. V popravkih 
rebalansa občine so se na podlagi do-
sedanje realizacije in ocene prihodkov 
do konca leta spremenile nekatere po-
stavke. Znižala so se sredstva za inve-
stiranje, ki jih občinam namenja vlada 
Republike Slovenije, in sicer na 45.001 
evro, kar je za 27.622 evrov manj, kot je 
bilo prvotno predvideno. Zabeležili so 
tudi nekaj novih postavk. V slabem sta-
nju je cesta skozi Skaručno, v načrtu je 
ureditev parkirišč ob šoli, nova postav-
ka je tudi arhitekturni natečaj za uredi-
tev občinskega središča v Vodicah. 
Župan Šuštar je pohvalil občinsko upra-
vo za dober odlok o spremembah pro-
računa in spomnil na mediacijo z izva-
jalcem ceste Bukovica–Koseze, kjer bo 
končna cena bistveno nižja od predvi-
denih 660 tisoč.
Občinska svetnica Mirjana Grgič je 
predlagala, da bi se zaradi velikega 
povpraševanja po subvencioniranju 
ustanovitve novih podjetij in novih 
zaposlitev povečala sredstva za te sub-
vencije. Ločniškarjeva je župana pozva-
la k doslednemu upoštevanju zakona 
o uravnoteženju javnih financ na vseh 
področjih. Kokalj je dodal, da svetniki 
prejemajo še vedno enake sejnine kot 
pred uveljavitvijo ZUJF in opozoril na 
visoko postavko za arhitekturni natečaj. 
Vprašal je še, zakaj se ne poceni vrtec, 
glede na to, da imajo vzgojiteljice po 
novem nižje plače. Tomaž Gyergyek je 
opozoril na vedno večje stroške sejnin v 
občinski upravi. Alfirev in Kokalj sta po-
novno izpostavila 50-odstotno znižanje 
za občinske svetnike in vprašala, kakšen 
je odziv Združenja občin Slovenije in 
Skupnosti občin Slovenije. Anton Kosec 
je svetnikom pojasnil, kaj določa ZUJF 
in da Občina Vodice deluje povsem v 
skladu z novim zakonom. Kokalju je še 
repliciral glede arhitekturnega nateča-
ja, da je postavka res visoka, a da je pro-
jekt dobro zastavljen in le na ta način 
ga bodo lahko tudi uspešno uresničili. 
Direktorica občinske uprave Nataša Hri-
bar je odgovorila Grgićevi, da je njen 
predlog na mestu in da bodo postavko 
za subvencioniranje novih podjetij in 
novih delovnih mest z amandmaji po-
skusili povečati. Glede stroškov občin-
ske uprave je Hribarjeva odgovorila, da 
delujejo v okviru normativov, vendar se 

višajo stroški energentov, večajo se ob-
veznosti do občinske uprave, občinskih 
svetnikov, župana in do občanov. 
V Vrtcu Škratek Svit so naredili izračun 
po padcu plač zaposlenih, a so se po-
večali drugi stroški, zato cene vrtca 
ostajajo enake. Gyergyeku je direkto-
rica občinske uprave odgovorila, da se 
sredstva za nadzorni odbor povečujejo, 
ker se jim nalaga vedno več dela. Župan 
Šuštar je dodal, da občina več manda-
tov ni imela kompetentnih direktorjev 
občinske uprave, zato poskušajo zdaj 
popraviti vrsto napak, ki so se zgodile 
v preteklosti, za kar so potrebni izredni 
nadzori. Občinski svet je sprejel sklep o 
odloku o spremembi odloka o proraču-
nu za leto 2012.

Novi komunalni hišni priključki 
Jure Vrhovnik, direktor podjetja JP Ko-
munala Vodice, je občinske svetnike 
seznanil s spremembami letnega pro-
grama dela podjetja. Zaradi postopka 
mediacije s podjetjem CPL, ki je izvajalo 
komunalne storitve na območju Buko-
vica–Koseze, se bo del denarja prenesel 
na gradnjo fekalne kanalizacije. Cen-
tralna kanalizacija se bo naredila na Kr-
vavški cesti, 15. septembra bodo začeli 
sodelovati pri gradnji parkirišč ob osno-
vi šoli v Vodicah, naredili bodo tudi de-
set hišnih priključkov. Župan Šuštar je 
pojasnil, da bodo na javno kanalizacijo 
priključili vsa gospodinjstva, kjer bo to 
izvedljivo. 
Svetnika Kokalja je v razpravi zanimalo, 
kakšno je stanje komunalne infrastruk-
ture pri velikem objektu na robu obči-
ne. V Šinkovem Turnu namreč opažajo, 
da v zadnjem času občasno pada tlak, v 
vodi so opazili tudi pesek. Vrhovnik je 
dejal, da je zgradba, o kateri sprašuje, 
sicer v Občini Mengeš, a da ima infra-
strukturo v Občini Vodice, zato v tem 
primeru občini sodelujeta.
Občinski svetniki so po skrajšanem 
postopku sprejeli sklep o razveljavitvi 
odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda glasbena šola 
Vodice. Glasbena šola namreč nikoli ni 
zaživela. V razpravi je Anton Kosec pou-
daril, da bo glasbena šola delovala brez 
finančne pomoči občine. Ločniškarjeva 
je dodala, da bo program brez subven-
cij občine okrnjen.

Se
ja

Vodiški občinski svetniki so na septembrski redni seji soglasno potrdili predloge za občinska priznanja, se seznanili 
s spremembami v občinskem proračunu, o svojem delu sta poročala pravni in gradbeni svetovalec občine. Odgovor-
na urednica Kopitarjevega glasu je zaradi nekaterih kritik svetnikom predlagala svoj odstop, a ga ti niso sprejeli.
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Pravno in gradbeno svetovanje
Pravni svetovalec občine odvetnik Mar-
ko Drinovec je občinski svet seznanil z 
aktivnostmi, ki jih opravlja kot odve-
tniški zastopnik občine pred sodišči in 
upravnimi organi. Drinovec je dejal, da 
poleg odvetniškega zastopanja sode-
luje tudi pri pripravi osnutkov občin-
ske zakonodaje, je član v  komisijah, 
prisoten je tudi pri prevzemih javne 
infrastrukture. Skratka, varuje interese 
občine.
Tudi pravni svetovalec je izpostavil 
pereč primer gradnje ceste na odseku 
Bukovica–Koseze. Pogodba je bila skle-
njena z družbo Gradbinec GIP, medtem 
ko je vsa gradbena dela izvedel podi-
zvajalec CPL. Ker izvajalec ni opravil 
vseh pogodbenih obveznosti, občina in 
JP Komunala Vodice nista plačali vsega 
zneska. Zapletlo se je, ker je Gradbinec 
GIP v stečajnem postopku. Mediacija z 
družbo CPL poteka, a treba bo prido-
biti tudi soglasje stečajne upraviteljice 
Gradbinca GIP.
S svojim delom je svetnike seznanil tudi 
gradbeni svetovalec občine Roman 
Černivec. Sodeloval je pri prenovi in 
protipotresni sanaciji vodiške osnovne 
šole. Černivec je pojasnil, da je bila in-
vesticija zelo racionalna, saj je bila šola 
prej zelo slabo zgrajena. Prenovljena 
šola je narejena po najboljših možnih 
standardih in svetovalec je dejal, da v 
Sloveniji ni šole, ki bi bila sanirana v ta-
kšnem obsegu za takšen denar. 
Predstavil je tudi gradnjo prepusta v 
Polju. Brez tega posega v Polju ne bi 
bilo možno več zidati. Pri delu so se 
soočali s slabo pripravljeno projektno 
dokumentacijo in gradnjo je oteževal 
promet. Černivec je sodeloval tudi pri 
dogovorih za hitrejšo umestitev obvoz-
nice Želodnik–Vodice in pri nadgradnji 
čistilne naprave v Vodicah. Gradbeni 
svetovalec je povedal svoje mnenje o 
gradnji infrastrukture na odseku Bu-
kovica–Koseze, in sicer vidi največjega 
krivca v nadzoru brez ustreznih kvalifi-
kacij in pooblastil. Župan Aco Franc Šu-
štar je dodal, da se postopek mediacije 
v primeru te ceste verjetno ne bo kon-
čal v naslednjih dveh mesecih . Zato bo 
občina v letu 2013 pripravila nov razpis 
za sanacijo te ceste, a škoda je res zelo 
velika.

Trenja med svetniki zaradi občin-
skega glasila
Odgovorna urednica Kopitarjevega 
glasu Monika Kubelj je seznanila občin-
ske svetnike s svojim delom    in zaradi 
nekaterih kritik v zadnjem času občin-
skemu svetu ponudila svoj odstop. Ku-

bljeva je pojasnila, da so se v dveh letih, 
odkar je odgovorna urednica, pogosto 
pojavljala trenja med njo in nekaterimi 
svetniki. Poudarila je, da je svoje delo 
vedno opravljala profesionalno, a da 
ne želi več biti strelovod za nesoglasja 
med svetniki in tarča lobiranja ter želja 
po politični prevladi. Dodala je še, da 
so najbolj kritični prav tisti svetniki, ki 
so na straneh občinskega glasila dobili 
največ prostora. Odgovorna urednica 
občinskega glasila je svetnike tudi po-
zvala k čimprejšnjemu sprejetju pravil-
nika o honoriranju v Kopitarjevem gla-
su in jih prosila, naj dorečejo izide, da 
ne bo prihajalo do novih nesoglasij in 
nepotrebnih sporov. 
Župan Šuštar je svetnikom pojasnil, da 
so z Moniko Kubelj sklenili pogodbo, v 
kateri so enaki pogoji, kot so jih imele 
njene predhodnice. Kopitarjev glas je 
vzor mnogim občinskim glasilom. Pri 
svojem delu se je Kubljeva tudi držala 
priporočil župana po objektivnem po-
ročanju. Svetnike je pozval k primer-
nejšemu načinu komuniciranja. Ob tem 
je izpostavil primer, ko svetnik, preden 
pošlje uradno pošto na občino, objavi 
besedilo v Kopitarjevem glasu.
V razpravi je Maksimiljan Alfirev predla-
gal, da naj v uredniškem odboru ne bi 
bilo več članov občinskega sveta, saj 
potem ne bi prihajalo več do primerov, 
ko se je replika pojavila že v isti številki. 
Sicer je podprl Kubljevo, da ostane ure-
dnica še naprej. Anton Kokalj je dejal, 
da so edina opozicijska lista, zato je po-
membno, da občinsko glasilo korektno 
poroča o njihovem delu. Žal o nekate-
rih njihovih aktivnostih v Kopitarjevem 
glasu niso poročali.
Anton Kosec je ocenil, da je Kopitarjev 
glas boljši in bolj demokratičen, kot je 
bil v preteklosti. Zavzel se je za doz-
dajšnjo prakso pisem bralcev in pozval 
k ureditvi kakovostnega občinskega 
akta, ki bo določal finančni vidik delo-
vanja občinskega glasila. Mojca Ločni-
škar, občinska svetnica in članica ure-
dniškega odbora v Kopitarjevem glasu, 
je dejala, da v odboru ni nikoli delovala 
politično. Nato se je razprava zaostrila. 
Alfirev je Kokalju očital, da v času nje-
govega županovanja ni mogel objavlja-
ti člankov v Kopitarjevem glasu, zdaj 
pa ravno on najbolj glasno poudarja 
pomen demokracije. Nato je Kokalj za-
pustil sejo občinskega sveta. Svetniki 
odstopa odgovorne urednice Monike 
Kubelj niso sprejeli.

Pobude, predlogi in vprašanja
V pobudah, predlogih in vprašanjih je 
Alfirev izpostavil prekopane ceste v no-

vem Utiku. Dvanajst lastnikov novih hiš 
je plačalo komunalni prispevek, a cesta 
je že vsa prekopana. Zelo v slabem sta-
nju je tudi cesta proti Mengšu. Opozo-
ril je še na potratno osvetlitev škarpe v 
Šinkovem Turnu. Anton Kosec je župana 
in upravni odbor vprašal, ali so prejeli 
že kakšen odgovor s Skupnosti občin 
Slovenije glede nižjih plačil občinskim 
svetnikom po novem Zakonu o urav-
noteženju javnih financ. Zanimalo ga 
je tudi, kaj se dogaja z referendumom 
o ožjih delih Vodic. 
Marjan Podgoršek je pozval k čimprej-
šnji ureditvi avtobusne postaje v Ska-
ručni. Pridružil se mu je Peter Podgoršek 
z apelom po ureditvi avtobusne posta-
je v Vojskem. Mirjana Grgić je svetni-
kom povedala, da se je nekaj občanov 
pritožilo čez zdravnika, ker naj ga ne bi 
bilo v ambulanti v ordinacijskem času. 
Marjan Podgoršek je opozoril še na ure-
ditev osvetljave in prometnih oznak na 
cesti od Skaručne proti Zapogam. Žu-
pan Šuštar je odgovoril, da bodo cesto 
v novem Utiku uredili, ko bodo na raz-
polago sredstva, prav tako bo pozval 
župana Mengša, da se zaradi varnosti 
uredi cesta skozi gozd proti Mengšu. Pri 
škarfi v Šinkovem Turnu bodo preverili 
upravičenost osvetljave. 
Glede nižjih plačil občinskim svetnikom 
sta se odzvala že oba organa – Združe-
nje občin Slovenije in  Skupnost občin 
Slovenje. Svetniki bodo prejeli odgovor 
v pisni obliki. O referendumu čakamo 
najprej poročila odborov, je dejal Šu-
štar. Novi postaji v Skaručni bosta po-
stavljeni v najkrajšem možnem času.
Tudi direktor podjetja LPP Peter Horvat 
je dejal, da ne vidi težav pri postavitvi 
novih avtobusnih postaj. Župan je dejal, 
da so na državnih cestah že poskrbeli za 
ustrezne prometne oznake in odstrani-
li drevesa, kjer je bilo to potrebno. Na 
lokalnih cestah jih to delo še čaka. Naj-
prej morajo ustrezne službe pregledati 
in predlagati izboljšave v prometni ure-
ditvi. Šuštar je svetnike tudi seznanil z 
novo ureditvijo avtobusnega prometa 
in s koristmi, ki jih nove linije prinašajo 
tako našim občanom kot tudi Ljubljan-
čanom. Zdravnika bodo povprašali o 
prisotnosti v ambulanti. Direktorica ob-
činske uprave Nataša Hribar pa je sve-
tnikom odgovorila na vprašanje o razpi-
su referenduma za krajevne skupnosti. 
Matični odbor mora pripraviti odlok o 
razpisu referenduma, kot to določa 18. 
člen zakona o lokalni samoupravi.

Helena Čerin

Se
ja
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udariti, da so nekateri za ta dogo-
dek vzeli dopust. 

Županova zahvala za podporo ob 
pomembnem projektu je bila na-
menjena tako svetnikom in upravi 
kot LPP in Mestni občini Ljubljana. 
V septembru 2011 je Občina Vo-
dice začela pogovore z MOL, jav-
nim podjetjem LPP in Regionalno 
razvojno agencijo Ljubljanske ur-
bane regije glede možnosti raz-
širitve linije javnega potniškega 
prometa tudi na naše območje. 
Kasneje sta se v pogovore vključili 
še Občini Komenda in Medvode. 
Nastal je predlog integriranih li-
nij, ki jih je potrdilo ministrstvo za 
infrastrukturo in prostor, avgusta 
2012 pa je sledil podpis pogodbe. 
Peter Horvat, direktor LPP, je izra-
zil osebno zadovoljstvo in dodal, 

Ob slovesni otvoritvi nove linije nas je obiskal tudi ljubljanski župan Zoran 
Janković.
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Slavnostnega odprtja se je 5. sep-
tembra kljub dopoldanske ure 
udeležilo precej naših občanov. 
Župan Aco Franc Šuštar je pričakal 
ljubljanskega župana Zorana Jan-
kovića, ki se je pozdravil z domala 
vsemi prisotnimi občani, svetniki, 
predstavniki občinske uprave in 
župani sosednjih občin. Med nji-
mi so bili kamniški župan Marjan 
Šarec, župan Občine Grosuplje dr. 
Peter Verlič, mengeški župan Franc 
Jerič, v. d. generalnega direktorja 
Direktorata za promet mag. Bojan 
Žlender, direktor Ljubljanskega 
potniškega prometa Peter Hor-
vat, Aleš Čerin, podžupan mestne 
Občine Ljubljana, Zdenka Grozde, 
direktorica Javnega Holdinga Lju-
bljana in drugi. Sledila je krožna 
vožnja okoli občine, ki je tudi dru-
ge prepričala, da so Vodice zelo 
lepe. Na tej poti smo se ustavili 
tudi pri otrocih podružnične šole 
Utik, ki so se kratkega postanka 
zelo razveselili.  Ob vrnitvi pa je 

Odprtje integrirane linije

goste in druge na avtobusu pod 
Lipami pričakala Godba Vodice, 
pri čemer je treba še posebno po-

Mestni avtobus vozi po naši občini in nas povezuje z Ljubljano že skoraj mesec dni. Odprtje integri-
ranih linij je bila v znamenju težkega pričakovanja, hkrati pa skrbi, saj se bo treba navaditi na nov 
režim. Tega se zavedajo tako na LPP kot na občinski upravi, zato občane pozivajo, naj morebitne 
težave, nejasnosti ali predloge sporočijo na LPP (01 582 25 00). Namen nove linije 60, 61 in 62 je 
namreč poceniti prevoze, jih pospešiti in olajšati mobilnost občanov.

  Direktor LPP-ja Peter Horvat



Ubrano je zapel otroški pevski zborček.
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Gostje in svetniki na otvoritvi.

Natalija Rus
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POMEMBNE INFORMACIJE O 
AVTOBUSNIH LINIJAH

Še nekaj ponovnih ali dodatnih 
pojasnil v zvezi z integriranimi li-
nijami. Linija Vodice–Ljubljana z 
oznako 60 bo potekala iz Vodic 
–Zapoge–Repnje–Polje–Skaruč-
na–Šmartno–Ljubljana. Iz Lju-
bljane pelje linija po isti trasi v 
obratni smeri. Glede na to, da se 
tudi z linijo 60 vozijo šolski otroci, 
dva para odhodov navedene lini-
je vodita preko Zapog do Vodic 
in OŠ Vodice. Pričakujejo se tudi 
spremembe na liniji 61 in 62, vse 
z namenom boljše povezanosti, 
o čemer boste seveda obvešče-
ni. Vse tri linije pa bodo gotovo 
usklajene. Na LPP in občino so 
v tem času prejeli kar nekaj pre-

dlogov v zvezi z integriranimi 
linijami. Da bi občanom olajšali 
vožnjo, se je LPP aktivno vklju-
čeval v obveščanje. V najkrajšem 
možnem času bo začela obrato-
vati tudi sobotna linija 60 S, ki bo 
z enim samim krogom dva- do 
trikrat dnevno prepeljala potnike 
iz Ljubljane do vseh postaj v naši 
občini in se ponovno končala v 
Ljubljani. Urbane bodo potniki 
lahko polnili v Vodicah v trafiki in 
v Skaručni v trgovini, morda tudi 
v Utiku. Vse nove linije bodo ob-
javljene v vitrinah na avtobusnih 
postajah, bodite pozorni. V nada-
ljevanju se bodo linije še spremi-
njale in usklajevale z novimi linija-
mi iz sosednjih občin, seveda vse 
v interesu izboljšanja storitev za 

potnike. Vključili smo se v sistem 
treh območij, ki določa pri plačilu 
z vrednostno kartico urbana ceno 
1,20 evra za potovanje v enem 
območju, 1,60 evra za potovanje 
v dveh območjih in 2,50 evra za 
potovanje v treh območjih. Plači-
lo z vrednostno vozovnico omo-
goča potovanje v roku 90 minut 
znotraj izbranega števila območij 
brez doplačila.Vožnja iz Vodic do 
Ljubljane predvidoma traja 30 
minut, neposredna linija 60 ima 
osem postajališč v Občini Vodice 
in pet v Mestni občini Ljubljana. 
Spremembe in novosti o voznih 
redih in poteku linij so objavljene 
na spletni strani Občine Vodice in 
spletni strani LPP.

Žiga Janežič



Člani Godbe Vodice; nekateri so vzeli tudi dopust.
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Nikakor pa ne zadnjič. Kajti opaziti je bilo, da ljudje potrebujejo ne le domače izdelke in pridelke ter 
umetnine izpod rok Vodičanov, ampak tudi druženje. Bilo je več kot deset stojnic in vsaka je ponu-
jala nekaj drugega. Da je lepo uspela, gre zasluga tudi Radu Čuku iz občinske uprave in odboru za 
kmetijstvo. Tržnica bo zaživela v bodoče vsako soboto, prvič s 6. oktobrom med osmo in dvanajsto.
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Lado Koželj iz Repenj je sicer kle-
par, a tokrat se je pokazal z izdel-
ki iz bakra. Pravi, da jih dela tudi 
po naročilu. Posebno zanimanje 
je požel, ko je pihnil v svoj bakre-
ni rog, ki je dal občutek, kot da 
smo med avstralskimi aborigini 
(domorodci). Poleg njega je bil 
upokojenec Miha Kuster iz Vo-
dic. Droben, a energičen možak 
je povedal, da je za čopič prijel 
pri odhodu v pokoj, oziroma da 
ga je spodbodla vnukinja, ki mu 
je menda rekla: »Deda, predno 
odideš, daj še kaj naslikaj!« Kruh 

si je služil kot strojni ključavničar, 
slikanje pa je označil kot odlično 
metodo za pomirjanje načetih 
živcev.
Borisa Kublja, ki smo ga enkrat 
kot slikarja že predstavili v gla-
silu, poznajo malodane vsi. Nav-
dušuje ga realizem v vseh svojih 
odtenkih. Izpod njegovih prstov 
so nastale realistične upodobi-
tve slik Jurija Šubica – Pred Lo-
vom in Ivane Kobilica – Kofetari-
ca ter naturalizma, s katerim se je 
Boris srečeval prek kopiranja del 
italijanskega slikarja Caravaggia. 

Sicer tudi vodja vodiške godbe 
je prinesel nekaj slikarskih pri-
merkov, da bi obiskovalci lahko 
dobili občutek, kako se loteva 
umetniškega ustvarjanja. »Tudi 
to ljudje potrebujejo. To je du-
hovna hrana, ki je ne gre zane-
mariti,« pravi Ana Pavla Kramar, 
medtem ko pozdravlja mimoi-
doče. Grafika, tuš risba, akvareli 
… Kot članica Likovnega dru-
štva Mengeš se je preizkusila v 
mnogih tehnikah. Nikoli pa ne 
bo pozabila svoje prve slike, na-
rejene pri rosnih 14 letih. In to s 

Tržnica v Vodicah – prvič!

da ima linije za darilo, saj je v sep-
tembru ta javni zavod praznoval 
111 let. Linije bodo še preučili in 
jih prilagodili lokalnim potrebam. 
Ljubljanski župan Zoran Jankovič 
pa nam je čestital ob prazniku in 
komentiral, da imamo župana z 
veliko vizijo in ogromno energije. 
»Zdaj bodo Vodice hitreje prišle v 
Ljubljano in Ljubljana k vam.«

Monika Kubelj
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Upokojenke so prostovoljno napekle pecivo in nas pogostile. Čestitke.
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prsti, saj so bili čopiči kot dragi ka-
mni: redki in dragi. Danes upoko-
jena višja medicinska sestra ima 
doma ogromno slik, ki bi jih rada 
pokazala ljubiteljem umetnosti. 
Slehernemu obiskovalcu tržnice 
pa so sapo vzele rezbarske ume-
tnine Franca Kublja iz Bukovice, ki 
lesu doda dušo.
Posebna zahvala gre članicam 
Društva upokojencev Bukovica-
Šinkov Turn, ki so obiskovalce 
gostile s pecivom, ki so ga same 
spekle. Kot znak dobrodošlice in 
v dokaz, kako malo je treba, da so 
ljudje zadovoljni in da se počutijo 
dobro. Helena Skubic iz Vodic je 
postregla z domačim kruhom, hči 
Suzana pa je pokazala sveče iz vo-
ska in medeno milo. Manjkale niso 
niti dobrote s Kmetije Podgoršek, 
bolj znane kot Kmetija Jožefovc. 
Ajdova in pirina moka, okusna ja-
bočna pita, kot so jo pekle stare 
mame. Kdo pravi, da se takih reči 
ne dobi več? Joži in Marko Čebulj 
sta prodajala zelenjavo in krompir 
pa tudi nekaj zelišč. Doma imajo 
namreč rastlinjake in se bojujejo 
za trg skupaj z velikimi pridelo-
valci zelenjave iz tujine. Povedala 
sta, da so morali letos več kot sto 
kilogramov kumar vreči stran, saj 
jih nista prodala.

Pri stojnici družine Kosec ste 
dobili moko, recept za ajdo-
ve žgance (česar bi se morale 
razveseliti zlasti mlajše gospo-
dinje), jabolčno marmelado iz 
domačih jabolk in toplo ovčjo 
kožo. In to po promocijski ceni, 
ki je zlepa ne najdete drugje. 
Je zelo primerna za otroški vo-
ziček in starejše ljudi, ima na-
mreč kup pozitivnih lastnosti. 
Pri Koščevih imajo z rejo ovac 
že precej izkušenj in vam bodo 
z veseljem svetovali. Manjkal ni 
seveda niti Franc Gosar z bo-
gato izbiro čebeljih izdelkov. 
Med, ta praizdelek, je še vedno 
zelo iskano blago. Kljub sodob-
ni medicini. 
Sadjarska kmetija Kimovec iz 
Bukovice je vabila z domačim 
kisom, jabolčnim sokom, jabol-
ki in jabolčnimi krhlji.  Sicer se 

Od zelenjave in zelišč do ovčjih kož in umetniških izdelkov.

Romana ukvarja tudi z drugimi 
rečmi, recimo okusnimi jagoda-
mi, a jabolka so bila njen prvi iz-
ziv. Tudi letos je prejela za svoje 
sokove v Italiji priznanje. Blaža 
Koželja poznajo vsi, ki hodijo v 
Maršetov mlin po moko ali po-
lento. Posebej me je opozoril na 
novost – domače repično olje, za 
katerega pravi, da je izjemno. Na 
eni od stojnic pa je bila tudi do-
mačinka, ki je ponujala sesalec 
Vorwerk, mnogim dobro znan, 
in mladenič, ki je vabil z usnje-
nimi copati, ki so lahko odlično 
darilo za prihajajoče praznike.

Vabljeni ostali kmetje in
obrtniki k prijavi za stojnico

na vodiški tržnici.

Monika Kubelj
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Voditeljica Barbara Božič

Marjan Pipan
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Lahko bi rekli, da je bil letos viden 
napredek tudi v smislu občinske-
ga protokola. Goste in nagrajen-
ce so namreč povabili k sedežu v 
ospredju, kot je običajno pri takih 
slovesnostih. Skozi besede vodi-
teljice Barbare Božič so se priso-
tni lahko prepričali, zakaj je kate-
ro društvo ali posameznik dobil 
priznanje, in prisluhnili odlične-
mu petju MePZ Biser ter izvirne 
Dekliške vokalne skupine Flora. 
Župan je odet v tako imenovane 
insignije najprej podelil priznanja 
župana, nato pa še plakete Obči-
ne Vodice.

Izjemni dosežki
Prvo priznanje župana za izjemne 
dosežke na šahovskem podro-
čju je prejel Jan Gantar. Danes je 
član Šahovskega kluba Komenda, 
njegovi začetki pa so povezani z 
OŠ Vodice in prof. Borovnikom. 
Vsako leto, zdaj že osmo po vrsti, 
se udeležuje odprtega prvenstva 
na Češkem in mnogih drugih tur-
nirjev, kjer brani slovenske barve. 
Lanski naslov državnega prvaka 
mu je namreč prinesel nastop na 
svetovnem mladinskem prven-
stvu šahistov do 20 let, ki je bilo 
avgusta v Atenah. Letos je uspe-
šno končal prvi letnik pravne fa-
kultete, sicer pa se je v mladosti 
aktivno in uspešno ukvarjal tudi 
z atletiko. A se je moral preprosto 
odločiti za eno stvar. Šah mu je 
prinesel 75 kolajn in 19 pokalov.

Drugo županovo priznanje za iz-
jemno zavzeto delo na področju 
gasilstva in udejstvovanja na kul-
turnem področju je prejel tudi 
Marjan Pipan. Izkazuje vrednote, 
ki jih v sodobnem času zelo po-
grešamo. Njegovo delo je zelo 
vpetov v gasilstvo, dela tudi v za-
poški fari, sodeluje v pevski sku-
pini Društva upokojencev Vodice 
in ima skrben odnos do narave. Je 
že dolga leta gonilna sila PGD Za-

Slavnostna seja na večer pred 
rojstnim dnevom Občine Vodi-
ce je ujela pravi trenutek. Prije-
tno razpoloženje, svečan am-
bient, krasno vreme. Kot je bilo 
pričakovati, je Godba Vodice z 
igranjem povabila v dvorano 
Kulturnega doma Vodice, kjer 
je goste, nagrajence in občane 
pričakal svečano okrašen oder 
v rumeno-modri kombinaciji. 
Letos je slovesnost ostala brez 
častnega občana.

Vodice – prostor za delo, veselje 
in razvoj

Pozdrav čebelarski himni. Ob županu soproga Tina in letošnji nagrajenci.

Jan Gantar
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Edvard Dušan Bohinc

Franc Gosar
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poge, pravijo predlagatelji. Vsako 
leto pa nas preseneti z izvirno po-
stavitvijo božičnih jaslic.

Tretje županovo priznanje je pre-
jela ravnateljica OŠ Vodice Ivana 
Bizjak. Morda kdo ne ve, a rodila 
se je v Vodicah in še danes pravi, 
da je po srcu Vodičanka. Poznajo 
jo kot Grilčevo Ivi. Postati ravnate-
ljica v domačem kraju je bil pravi 
izziv in hkrati čast. Je oseba, ki je 
povsem predana delu in življe-
nju šole. Zavzema se za dobro 
in varno počutje otrok ter vseh 
zaposlenih. Skrbi, da šola vedno 
dobro sodeluje z društvi, občino 
in z okolico na splošno. Odgovor-
no je sodelovala tudi pri prenovi 
šole. Ves čas se je zavzemala tudi 
za obstoj podružnične šole. Kadar 

se pojavijo težave, Ivana Bizjak 
pravi, da težav ni, da so to le novi 
izzivi, ki delajo človeka boljšega. 
Je odlična pri vodenju šole na pe-
dagoškem in strokovnem nivoju. 
Bizjakova se je zahvalila za prizna-
nje in poudarila, da človek ničesar 
ne more storiti sam, zato se za vse 
zahvaljuje sodelavcem. 

Plakete so bile podeljene
Plakete Občine Vodice pa so pre-
jeli Vinko Novak, Lovska družina 
Vodice in Čebelarsko društvo Ska-
ručna. Vinko, ki je delal v Melodiji 
Mengeš, je leta 1983 naredil svoje 
prve citre. Začel je ljubiteljsko, a je 
to delo preraslo v izjemni profesi-
onalizem. S svojo natančnostjo in 
posluhom je pripomogel k razvo-
ju citer in uspehom citrarjev. Po-
leg tega je dober lajnar. Ta zvrst 
glasbe bi bila brez ljudi, kakršen 
je Vinko, gotovo pozabljena. Pri-
pomogel je k ohranjanju kulturne 
dediščine in k razvoju posebne 
zvrsti glasbe.
V imenu Lovske družine Vodice je 
drugo plaketo prejel njen predse-
dnik Edvard Dušan Bohinc, in sicer 
za zaščito in ohranjanje biotske 
raznolikosti v Vodicah ter uspešno 
sodelovanje z upravljavci gozdnih 
in kmetijskih površin. Menda so 
se lovci v teh krajih združevali že v 
letu 1910. Danes štejejo že 35 čla-
nov, med svojimi vrstami pa imajo 
celo štiri ženske. Lovci vsako leto v 
gozdu preživijo 350 prostovoljnih 
delovnih ur. Skrbijo za divjad in za 
varnost v prometu. Obiskovalce 
gozdov obveščajo o nevarnosti in 
ohranjanju narave. 
Plaketo je prejel tudi Franc Go-Dekliška vokalna skupina Flora

MePZ Biser

Vinko Novak
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Skaruški trio

Vodiški čebelarji so dobili svoj prapor.

Narodne noše

Za pogostitev so poskrbeli člani DU 
Vodice.O
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sar, in sicer v imenu Čebelarskega 
društva Skaručna. Društvo je pri-
znanje dobilo zaradi ohranjanja in 
razvoja čebelarstva na območju 
občine. Naše čebelarsko društvo 
je bilo ustanovljeno leta 1976, prej 
pa so delovali kot Čebelarska dru-
žina. Trenutno ima društvo 40 čla-
nov, nekaj jih je celo od drugod. 
Zaradi strokovnega dela v ČD 
Skaručna jim zaenkrat še uspeva, 
da ohranjajo čebele na vsem ob-
močju. Zato se tudi redno izobra-
žujejo in pripravljajo različne akci-
je. Dobro poznani so tudi medeni 
zajtrki v naši šoli in vrtcu. Sledil 
je še posebno slavnostni dogo-
dek, saj so skaruški čebelarji prvič 
razvili svoj prapor, to čast pa so 
prepustili županu. Sodelovalo je 
zelo veliko praporščakov drugih 
čebelarskih društev. Slovesnosti 
je prisostvoval tudi predsednik 
Čebelarske zveze Slovenije.
Posebno kulturno noto pa so do-
godku dali MePZ Biser, Dekliška 
vokalna skupina Flora, Društvo 
narodnih noš in kočijažev, citrar 
Aleksander Primc in na koncu 
mlad harmonikaš Matic Podgor-
šek, ki je vse prisotne z glasbo 
povabil na večerno druženje Pod 
lipami.

Monika Kubelj

Čebelarski praporščaki iz različnih občin in društev.
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Jesen in zima že trkata na vra-
ta. Kurilna sezona je nepreklic-
no tu. Cene energentov so na 
najvišjih vrednostih v zadnjem 
obdobju, zato je razmislek o 
možnih ukrepih za zmanjšanje 

njihove porabe vsekakor na 
mestu.
Občina Vodice vam skupaj z lokal-
no izpostavo energetskosvetoval-
ne pisarne ENSVET pri izvedbi ne-
katerih enostavnih, a učinkovitih 

ukrepov prihaja naproti z nepo-
vratnimi finančnimi spodbudami. 
Izbrani ukrepi so tisti, za katere ni 
mogoče pridobiti državnih nepo-
vratnih sredstev (na primer preko 
EKO sklada). Občina tako name-
nja sredstva (do skupne višine 
360 evrov za posamezen objekt 
v posameznem koledarskem letu) 
za izvedene naslednje ukrepe v 
obstoječih objektih (torej ne pri 
novogradnjah):

zamenjavo zastarele zastekli-1. 
tve s sodobnejšo energijsko 
učinkovito zasteklitvijo;
izboljšanje tesnjenja lesenih 2. 
oken z vgradnjo tesnil; 
vgradnjo termostatskih radia-3. 
torskih ventilov;
vgradnjo obtočne črpalke 4. 
centralnega ogrevanja s so-
dobno frekvenčno regulacijo 
iz energijskega razreda A. 

Vlogo za finančno spodbudo ter 
Pravilnik o finančnih spodbudah 
za izvedbo ukrepov učinkovite 
rabe energije v Občini Vodice naj-
dete na spletni strani www.vodi-
ce.si (Obrazci, vloge, zahtevki) ali 
v sprejemni pisarni Občine Vodi-
ce. Za kak brezplačen nasvet pa 
izkoristite našo energetskosveto-
valno pisarno ENSVET. Zakaj bi za 
ogrevanje zapravili bistveno več, 
kot je potrebno?

Miran Sirc

NOVO!
Barve za opaž in zaščito lesa!
Akcija LESOTON 4l = 26,91€

SVETILKA CODAR PRIMERNA 
ZA GARAŽE, NADSTREŠKE, 

DELAVNICE, HLEVE,...
                                         

 

AKCIJA -20%

SUHADOLE 21, 1218 KOMENDA, TEL: 01/8341-399
ODPRTO OD PON. DO PET. OD 7.00h DO 18.00h, 

OB SOB. OD 8.00h DO 12.00h, NED. IN PRAZNIKI ZAPRTO

PRI NAS DOBITE:
VES ELEKTRO IN TEHNIČNI MATERIAL, SVETILA, ŽARNICE, 

ROČNO ORODJE, ELEKTRIČNO ORODJE, RAZNE VIJAKE,
 SILIKONE, SPREJE,...

PRODAJA ELEKTRIČNEGA ORODJA MAKITA, METABO, BTI

TRGOVINA Z ELEKTRO IN 
TEHNIČNIM MATERIALOM

LOGIN BV D.O.O., SUHADOLE
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Miran Sirc

Zmanjšajmo stroške za 
ogrevanje svojih domov 
– izkoristimo finančne 
spodbude Občine Vodice 
za izvedbo nekaterih 
ukrepov učinkovite rabe 
energije



14 Jesensko zbiranje
kosovnih odpadkov
V letošnjem letu je tudi v naši 
občini zaživel sistem zbiranja 
kosovnih odpadkov po siste-
mu predhodnega naročila pri 
ljubljanski Snagi. Nov model 
je bil tudi v naši občini dobro 
sprejet, saj na ta način prepre-
čujemo nered, ustvarjanje čr-
nih odlagališč in kraje s prevze-
mnih mest pri posameznem 
uporabniku – občanu.

Med kosovne odpadke sodijo 
leseno in oblazinjeno pohištvo, 
vzmetnice, preproge, športni 
rekviziti, kolesa, smuči, orodje, 
oprema, igrače, vrtna oprema iz 
plastike ali lesa, kopalniška opre-
ma, odpadna električna in elek-
tronska oprema (OEEO) in drugi 
kosovni predmeti iz gospodinj-
stva. 

Stroški za odvoz vaših kosovnih 
odpadkov so zajeti v redni ceni 
za ravnanje z odpadki. Gradbeni 
material, salonitne plošče in po-
dobno niso gospodinjski kosovni 
odpadki in jih lahko pripeljete v 
zbirni center Barje.

Kot je že bilo rečeno, je treba v 
času akcije (med 1. oktobrom in 
30. novembrom 2012) Snagi od-
dati naročilo za prevzem kosovnih 
odpadkov. Tako obrazec za tisk 
kot spletni obrazec sta dosegljiva 
na Snagini spletni strani http://
www.mojiodpadki.si/narocanje/
kosovni-odpadki, za dodatna po-
jasnila pa so njihovi uslužbenci 
dosegljivi prek telefona na števil-
ki 01/477 96 00. Pri prevzemu ko-
sovnih odpadkov mora biti njihov 
lastnik dosegljiv po telefonu ali 
fizično navzoč.

Želimo vam, da se na okolju pri-
jazen način znebite odvečne šare, 
ki se je nabrala skozi leto. Seveda 
pa večino kosovnih odpadkov 
lahko tudi med letom, brez doda-
tnega doplačila, oddate v našem 
zbirnem centru Vodice (odprt je 
vsako soboto med 9. in 12. uro, v 
poletnem času pa tudi vsako sre-
do med 17. in 19. uro).

Miran Sirc
in SNAGA Javno podjetje, d. o. o.
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Od 1. oktobra do 30. novembra bo v naši občini potekalo zbira-
nje kosovnih odpadkov po sistemu predhodnih naročil.

Jaz zate,
ti zame.

Za večjo varnost otrok 
in mladostnikov.
Za otroke je življenje ena sama igra. Opremite 
jih s pravim zavarovanjem za njihove 
dogodivščine.

Vzajemko vam ob sklenitvi zavarovanja 
podari banjico sladoleda.

Prepričajte se v ugodne premije na 
www.vzajemna.si.

Za več informacij nas lahko pokličete ali obiščete v poslovalnici v Kamniku, Ljubljanska 
cesta 1,Tel. 01/83 09 960 in Domžalah, Ljubljanska cesta 72, Tel. 01/72 95 661
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VRTNARSTVO,
CVETLIČARSTVO

Tomaž Brank s.p.
gsm: 041490 707

jeseni nudimo: 

MAČEHE, RESA,
CIKLAME, ... ostalo 

SIMBIOZ@ - 15.-19. oktober 2012
S skupnimi močmi bomo zopet povezali Slovenijo!
Slovenija se bo v duhu medge-
neracijskega sodelovanja po-
vezala tudi v letu 2012, ki ga je 
EU določila za leto aktivnega 
staranja in medgeneracijske 
solidarnosti. Projekt Simbioz@, 
prvi vseslovenski prostovoljski 
projekt za dvig računalniške 
pismenosti starejših, je lani 
privabil kar 5.706 udeležencev 
in uspešno poskrbel za 93 od-
stotkov samozavestnih upo-
rabnikov računalnika. Tudi le-
tos smo si zastavili visoke cilje, 
saj želimo soustvarjati družbo, 
ki je razumevajoča in potrpe-
žljiva do sobivajočih, ter hkrati 
dokazati, da tudi Slovenci zna-
mo priskočiti na pomoč.

Projekt Simbioz@, ki je lani uspe-
šno zoral ledino, se bo letos odvil 
med 15. in 19. oktobrom po knji-
žnicah, šolah in drugih lokacijah 
po vsej Sloveniji. Tako kot lani, ko 
je projekt oplemenitilo delo več 
kot 2.400 prostovoljcev, smo tudi 
letos apelirali na mlade, ki si želijo 
svoje računalniško znanje in ve-
ščine predajati naprej, da se nam 
pridružijo. Le skupaj bomo lahko 
dosegli osrednji namen akcije, ki 
je omogočiti starejšim pozitivno 
izkušnjo z računalnikom, vzbuditi 
in okrepiti njihovo samozavest ter 
jih motivirati za nadaljnje učenje, 
uporabo računalnika in spleta. 
Poleg osnov uporabe računalni-
ka, brskanja po spletu in elektron-
ske pošte smo letošnji program 
delavnic obogatili tudi z dvema 
novima in aktualnima tematika-
ma oziroma družbenima medi-
jima – Facebookom in mobilno 
telefonijo. 

Tudi letos želimo pustiti pečat in 
ustvariti nadvse uspešen projekt 
Simbioz@, ki bo povezal dve ge-
neraciji, doprinesel k dvigu raču-

nalniške pismenosti starejših, jim 
približal uporabo mobilne telefo-
nije ter ustvarjal kulturo medge-
neracijske solidarnosti, ki jo bodo 
mladi lahko prenašali naprej in 
tako ustvarjali blaginjo v družbi 
kot celoti. To lahko storimo tudi z 
vašo pomočjo in z našim skupnim 
sodelovanjem. 

Projekt Simbioz@ bo v 
občini Vodice potekal v

Osnovni šoli Vodice,
Ob šoli 2

Vljudno vas vabimo, da se ude-
ležite brezplačnih računalniških 
delavnic. Na delavnicah lahko so-
delujete kot prostovoljec in svoje 
računalniško znanje delite z dru-
gimi. V primeru, da računalniške-
ga znanja nimate, se lahko projek-
tu pridružite kot udeleženec ter s 
tem izboljšate svoje znanje raču-
nalništva in mobilne telefonije. 

Za udeležbo na brezplačnih de-
lavnicah se lahko prijavite prek 
spletne strani www.simbioza.eu ali 
telefonske številke 040 940 888, 
zadnji rok za prijavo na delavni-

ce je 11. oktober 2012. Dodatne 
informacije in zloženko s podrob-
nostmi o projektu lahko dobite 
tudi v prostorih Občine Vodice.

Lokalni koordinator
David Kimovec, OŠ Vodice,

Zavod Ypsilon, Občina Vodice.

FOTO: Matej Kolakovič
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POČITNIŠKE KRATKOČASNICE 
OBČINE VODICE 2012 - 2. del

Kot 
smo vam 

ob ljubili, vam 
podajamo  še 

nekaj utrinkov z 
drugih kratko-

časnic.

ŠOLA 
TENISA

Število otrok: 19
Animatorja: Blaž Sironič in Andraž 

Hönigsman
Lokacija: Tenis klub Kubu Vodice

Kaj so počeli: igrali tenis, se učili te-
niških prijemov in tehnike, se naučili, 
kako se pravilno ogreti in kako pripra-

viti ter pospraviti teniško igrišče, 
se hladili s pijačo in sladole-

dom, kajti bilo je zares 
vroče.

OBVESTILO:
Na občini je še ne-

kaj pozabljenih predme-
tov, in sicer: en par zelenih 

copatov, deška majica z dol-
gimi rokavi in dekliška jopica z 
dolgimi rokavi. Če kaj od tega 

pogrešate, se, prosimo, 
obrnite na Občino 

Vodice.
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POLETNA
USTVARJALNICA

Število otrok: 16
Animatorki: Polona Dolenc in Katja Keržič

Lokacija: Poš Utik
Kaj so počeli: ves teden so ustvarjali, in sicer:
minislike z modeliranjem z modelirno maso,

mobile z obeski morskih živali,
sliko poljubne živali na platno, 

lampiončke, 
steklene slike,

podstavke za kozarce.
Ves teden so uživali in se zabavali ter na 

koncu pripravili zares lepo razstavo 
izdelkov za starše, skupaj z njimi 

pa so tudi nekaj lepega 
ustvarili.

Nina Rahne
Občina Vodice

ZAHVALE

Tenis klubu Kubu za koriščenje njihovega pro-
stora in za pomoč.

OŠ Vodice za pripravo odlične malice in koriščenje njihovih 
prostorov v Utiku ter izposojo kuhinjskega pribora.

PGD Vodice za vsakodneven varen prevoz otrok. Hvala tudi PGD 
Zapoge, PGD Bukovica - Utik in PGD Šinkov Turn za prevoz otrok na 

zadnji kratkočasnici Poletno počitniško varstvo pod Rašico.
Vsem animatorjem in drugim, ki so se potrudili za odlično izvedene de-

lavnice in za to, da so se otroci imeli lepo.
Oblikovalki zloženke za Počitniške kratkočasnice 2012 Aleksandri Langen-
fus, ki je zloženko oblikovala brezplačno. Zares hvala za tako lepo gesto in 

lepo oblikovanje.
Hišniku Janezu Kimovcu in Milki Kimovec iz Utika za vso prijaznost in 

pomoč.
Smučarskemu društvu Strahovica, s katerim smo pripravili zadnjo 

počitniško kratkočasnico Poletno počitniško varstvo pod Ra-
šico – več o njej si lahko preberete v članku na naslednji 

strani, ki ga je pripravila SD Strahovica.
Hvala tudi vam, dragi udeleženci in (upamo, 

da zadovoljni) starši. Se vidimo 
prihodnje leto!



18 Poletni 
tabor
Pod

Rašico
SD Strahovica je letos med 
poletnimi počitnicami v sode-
lovanju z Občino Vodice prvič 
organizirala počitniško varstvo 
za otroke, ki je potekalo v okvi-
ru počitniških kratkočasnic za 
otroke, in sicer od 20. do 24. 
avgusta. Poletnega tabora Pod 
Rašico, kot smo ga poimenova-
li, se je udeležilo 48 otrok, sta-
rih od 6 do 10 let. 

Naš vsakdan se je odvijal v pro-
storih in okolici koče SD Straho-
vica, začeli pa smo ga ob 8. uri 
zjutraj. Takrat smo se zbrali na 
našem zbirnem mestu, ki smo ga 
poimenovali Pri Bedancu. Kot za 
simbol smo na to mesto posta-
vili tudi risbo omenjenega pra-
vljičnega lika. Po jutranjem poz-
dravu in navodilih za posamezni 
dan smo nadaljevali z različnimi 
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delavnicami. Otroci so se tako 
ves teden preizkušali v različnih 
športih: lokostrelstvo, balinanje, 
orientacija, igre z žogo, golf, slac-
kline, rolanje, ples, pohodništvo 
… Teden pa ni bil samo športno 
obarvan. Bili smo tudi zelo ustvar-
jalni: risali smo na majice, razisko-

vali z milnimi mehurčki, izdelovali 
ekoavtomobilčke in tako s čudo-
vitimi izdelki dokazali, da smo 
tudi pravi umetniki. En dan je bil 
namenjen tudi kopanju – obiskali 
smo letno kopališče v Kranju. Še 
najbolj nestrpno smo čakali na 
četrtkovo popoldne, ko je bilo 
na sporedu kurjenje tabornega 
ognja in postavljanje šotorov na 
prostem, a nam je deževje na ža-
lost to preprečilo. Kljub temu se 
nismo vdali, saj smo taborjenje 
prestavili v telovadne prostore 
POŠ Utik, taborni ogenj pa vsee-
no zakurili ob koči SD Strahovica, 
na katerem smo si tudi pripravili 
svojo večerjo. Najprej je bilo treba 
nabrati in ošiliti palice, nato pa si 
je vsak otrok sam spekel hrenov-
ko. Tako siti smo še malo posedeli 
ob žerjavici ter se nato z baklami 
in lučkami odpravili proti našemu 
prenočišču. Naslednje jutro smo 
začeli z jutranjo telovadbo in se 
nato odpravili proti koči na zaj-
trk. Sledile so priprave za prihod Animatorji z županom

Letošnji tabor je imel ogromno udeležencev.
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staršev. Treba je bilo urediti prire-
ditveni prostor, izdelati slaščice, 
ponoviti plesno točko in urediti 
naše frizure. Zaključna prireditev 
je potekala v sproščenem vzduš-
ju, prav tako kot ves tabor v tem 
tednu. Udeležili so se je starši, 
predstavniki SD Strahovica, po-
sebno pozornost pa nam je s 
svojo prisotnostjo namenil tudi 
župan Aco Franc Šuštar. Po nasto-
pu in podelitvi priznanj smo se 
še malo zadržali ob dobrotah, ki 
so jih pripravili otroci, nato pa vsi 
nasmejani in polni zadovoljstva 

Igranje v družbi prijateljev.
Lepe s pomočjo frizerskega salona 

Jo-las

odšli proti domu. 
Ob tej priložnosti gre posebna 
zahvala Občini Vodice, predvsem 
županu ter Nini Rahne, ki sta nam 
pri izvedbi tabora pomagala tako 
finančno kot tudi organizacijsko. 
Obenem bi se zahvalili kuharju 
Zlatku iz OŠ Vodice za zelo oku-
sne malice in kosila, frizerki Mojci 
(frizerstvo Jolas) za lepe pričeske, 
gasilcem za prevoz otrok na tabor 
in domov ter hišniku Janezu za 
brezskrbno prenočevanje v telo-
vadnici. 

Tudi kopali smo se.

Da otrokom ni bilo dolgčas, smo 
poskrbeli člani SD Strahovica: 
Tjaša Bergant, Nejc Bergant, Rok 
Cankar, Martina Božič, Nika Ma-
renče, Aleš Borčnik in Miha Kimo-
vec (vodja tabora). 

Več slik na: www.sdstrahovica.si 
(pod rubriko »Ostale dejavnosti«) 
in http://www.facebook.com/
sd.strahovica    

Animatorji

V letošnjem letu sledi še kar ne-
kaj naših aktivnosti: v začetku 
decembra organiziramo sejem 
rabljene smučarske opreme, 
med božično-novoletnimi pra-
zniki pa bo organiziran smu-
čarski tečaj.

Napnite lok, spustite, zadetek!



20 Jubilejno
10. 

srečanje
starodobnikov

Vodice
Tole je letošnje prvo javljanje iz 
našega kluba MAK v vaš in naš 
občinski časopis. Od zgodnje 
pomladi pa do jeseni, ko boste 
brali tale članek (kako hitro čas 
beži, kajne?) se je tudi nam v 
klubu dogajalo ogromno zani-
mivih, lepih trenutkov. Po vsej 
Sloveniji smo se udeleževali 
srečanj lastnikov starodobnih 
vozil, junija smo se vsi iz klu-
ba s starodobniki odpravili na 
dvodnevni izlet v Logarsko do-
lino.

Ogledali smo si ta prelepi košček 
Slovenije, se zabavali in se tudi vsi 
srečno pripeljali domov. Še veliko 
bi vam lahko zapisali o vseh naših 
aktivnostih, a bo prostora prema-
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lo, zato bi vam radi povedali kaj 
več o naši glavni akciji letošnje-
ga leta. Zadnjo soboto v avgustu 
smo (v okviru praznovanj Občine 
Vodice) organizirali že 10. Vseslo-
vensko srečanje lastnikov staro-
dobnih vozil. Mineva že tudi deset 
let, odkar smo ustanovili naš klub, 
zato se »spodobi in je pravično«, 
da smo oba jubileja svečano pro-
slavili.
V soboto, 25. avgusta, nam je šlo 
res vse kot po maslu. Tisti »zgo-
raj« so nas imeli radi, vreme je 
bilo prelepo, s soncem in pravo 
poletno vročino. Že od zgodnje-
ga jutra so se udeleženci zbirali v 
Polju pred gasilskim domom in na 
ogled postavili svoja starodobna 
vozila. Organizatorji smo poskr-

beli za zajtrk, saj naši motoristični 
prijatelji iz vse Slovenije na pot do 
Vodic krenejo že v zgodnjih jutra-
njih urah. Po opravljenih formal-
nostih (prijavnice za srečanje …), 
je vse zbrane najprej nagovoril 
naš predsednik Matjaž Kuhta in 
vse udeležence seznanil s pote-
kom panoramske vožnje, svečani 
del odprtja srečanja pa smo z naj-
večjim veseljem prepustili naše-
mu županu Acu Francu Šuštarju.
Malo po deseti uri dopoldne se 
je velika kolona starodobnih mo-
torjev, prikoličarjev, avtomobilov 
in  džipov (tudi kak star traktor in 
gasilski starodobnik se je znašel  
vmes) podala prek dela vodiške 
občine, mimo Komende in Zalo-
ga do spodnje postaje žičnice Kr-

Tanja Žagar Tudi župan se je z ženo popeljal v koloni starodobnikov.
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vavec. V odprtem starodobnem 
avtomobilu sta se na pot podala 
tudi naša gosta – župan in sopro-
ga (ves dan sta bila z nami – upa-
mo, da sta bila zadovoljna in da še 
prideta).
Krvavec je bil prav posebno doži-
vetje, saj so se prvič v zgodovini 
vseslovenskih srečanj udeleženci 
razen s svojimi »ljubljenčki« po-
peljali tudi z gondolsko žičnico, za 
povrh pa še s štirisedo. Pri Rozki 
smo poskrbeli za okrepčilo in se 
po kratkem postanku, polni pre-
lepih vtisov, spustili nazaj v doli-
no. V Velesovem smo se ustavili 
še v Kantini ter si privoščili toplo 
malico in pijačo. Preko Šenčurja, 
Trboj, Smlednika, Tacna, Skaručne 
in Vodic smo se malo po četrti uri 
popoldne vrnili na »kraj zločina« v 
Polje. Tu smo poskrbeli za kosilo 
vseh udeležencev, naših redarjev 
in drugih obiskovalcev. Na veliko 
veselje predvsem moških udele-
žencev je za popestritev s svojim 

nastopom poskrbela pevka Tanja 
Žagar, do poznih večernih ur pa 
so mehove harmonik raztegovali 
mladeniči iz Skaručne. Po mnenju 
vseh, ki smo bili tam, je bilo zelo 
prijetno. Če niste bili zraven, vam 
je lahko žal, nič pa ni zamujeno, 
drugo leto se nam lahko pridru-
žite!
Za popestritev še malo statisti-
ke: Lastniki starodobnikov so bili 
iz 29 klubov iz vse Slovenije, od 
Prekmurja, Štajerske, Dolenjske, 
Primorske, Gorenjske, največ pa 
jih je bilo iz Škofljice. Vseh udele-
žencev je bilo nekaj manj kot 200, 
pripeljali so se s 96 avtomobili, 77 
motorji, 5 prikoličarji ... V te števil-
ke niso šteti člani našega kluba in 
naši redarji-varnostniki, ki so bili 
tudi udeleženi v tej dolgi koloni 
vozil.  
Čisto na koncu, da članek ne bo 
predolg: iskrena zahvala vsem, ki 
ste nam kakor koli pomagali, da je 
naše srečanje in praznovanje 10. 

obletnice res lepo uspelo. Zahva-
ljujemo se Občini Vodice, še po-
sebno županu, vsem donatorjem, 
ki so nam pomagali ali denarno 
ali z dobitki za srečelov, prijaznim 
gasilcem iz Polja, vsem puncam, 
ki so se trudile pri srečelovu, in 
vsem drugim, če smo jih nehote 
pozabili omeniti.

Hvala za pozornost, 
lepo jesen vsem!

 Članice in člani moto kluba MAK

Organizator Matjaž Kuhta
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Dopoldne je bilo v znamenju 
ŠAHA. Turnirja se je udeležilo kar 
14 tekmovalcev; veliko vsakole-
tnih udeležencev, pa tudi novi 
šahisti.
S sedmimi točkami je prvo mesto 
osvojil nepremagljivi Jan Gantar. 
Po šest točk sta zbrala Marjan 
Jeraj in Nejc Amon. Medseboj-
na partija je Marjanu Jeraju tudi 
letos prinesla drugo mesto, obe-
tavnemu šahistu Nejcu Amanu 
pa tretje mesto. Po pet točk sta 
zbrala Slavko Mlakar in Sašo Že-
želj. Boris Herceg in Igor Bider sta 
osvojila po štiri točke. Nastopili pa 
so še: Dejan Avsec, Aleš Zmrzlikar, 
Jože Zmrzlikar, Jan Amon, Darko 
Amon, Jože Stopar in Mišel Gra-
bovac. Turnir sta strokovno vodila 
Vinko Borovnik in Jana Gantar.

V nedeljo popoldan je potekal 
Turnir trojk v ODBOJKI NA MIV-
KI. Tokrat so se ga zaradi slabega 
vremena udeležile štiri ekipe: Ga-
silska brigada Ljubljana, Bukovica, 
Last minute in Kripl bataljon. Tur-
nir je potekal po takem sistemu, 
da je »vsaka ekipa igrala z vsako«. 
Po odigranih šestih tekmah so bili 
rezultati naslednji:

mesto ekipa Gasilska brigada 1. 
Ljubljana
mesto ekipa Bukovica2. 
mesto ekipa Kripl bataljon3. 

V nedeljo, 9. septembra, pa sta 
ves dan potekala Turnir trojk v 
balinanju in Teniški turnir po-

sameznikov. V  BALINANJU se 
je pomerilo  osem ekip iz Občine 
Vodice. Prve tekme so potekale na 
baliniščih SD Strahovica in kluba 
Kubu, polfinalne in finalne tekme 
pa na baliniščih kluba Kubu. Naj-
boljša je bila ekipa Občani, drugo 
mesto je zasedla ekipa Strahovica, 
tretje mesto Kubu 1, četrto mesto 
pa Kubu 2. 
V TENISU je začelo meriti moči 16 
tekmovalcev. Zaradi velikega šte-
vila prijavljenih se vse tekme ta 
dan niso odigrale. Zato so se vse 

tekme od četrt inala dalje odigra-
le v nedeljo, 16. septembra 2012. 
Prvo mesto je dosegel Blaž Jan-
har, drugo Igor Bider, tretji pa je 
bil Edvard Martini.
Vsi udeleženci so prejeli majice 
Občine Vodice, najboljši pa tudi 
pokale.
 Vsem tudi zahvala za sodelovanje 
in čestitke najboljšim.

 Za Tenis klub Kubu Vodice
Mira S.      

Prireditve na športnih 
igriščih kluba KUBU ob 
prazniku občine
Športne prireditve ob prazniku Občine Vodice so se v klubu 
Kubu začele prvo septembrsko nedeljo s Šahovskim turnirjem 
posameznikov in Turnirjem trojk v odbojki na mivki.
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Športno društvo Repnje-Do-
bruša je izvedlo turnir v malem 
nogometu za pokale Občine 
Vodice in praktičnih nagrad 
sponzorjev, ki podpirajo ak-
tivnost športa. Presenečenj na 
terenu hitre žoge ni manjkalo. 
Podlaga in igra na igrišču na 
odboj omogoča nepredvidljivo 
hitro igro in tako veliko pozor-
nost tudi na lastno varnost. Na-
vijaška podpora je dosegla pra-
vi športni navdih, saj je sončen 
dan doprinesel k veliko ener-
gičnosti. Turnirja se je udeleži-
lo 12 ekip iz vse Slovenije.

Tako je ekipa TCP VAROVANJE po 
izvajanju penalov osvojila prvo 
mesto pred ekipo Smrkci. Tre-
tje mesto je osvojila ekipa Janzy 
Team in četrto mesto ekipa Pa-
dalci. Nagradni sklad je v svojem 
bogatem obsegu nagradil tudi 
nogometaša: najboljši vratar in za 
najlepši gol, Občina Vodice pa je 
poskrbela za pokale na najvišjih 
stopničkah.
Uspešen zaključek turnirja je po-
trdil tudi župan Občine Vodice 

Aco Franc Šuštar ter s prijaznimi 
besedami podelil športne pokale 
in praktične nagrade.
Organizator se zahvaljuje za ude-
ležbo in pozdravlja športnike do 
naslednjega nogometnega sre-
čanja.

POLFINALE 1:
Smrkci – Padalci 4:2
POLFINALE 2:
TCP Varovanje – Janzy Team 3:1
ZA TRETJE MESTO:
Padalci – Janzy Team 1:2
FINALE:
TCP Varovanje – Smrkci 3:3

REZULTATI:
1. MESTO: TCP Varovanje
2. MESTO: Smrkci
3. MESTO: Janzy Team
4. MESTO: Padalci

Več o turnirju si lahko ogledate 
tudi na spletni strani http://www.
nogomet.repnje.si/. Društvo se 
zahvaljuje udeležencem turnirja 
za aktivno sodelovanje in spon-
zorjem za prepoznavnost priredi-
tve, ki združuje navdih športa.

Matjaž Jarc

Jesenski nogometni turnir
na odboj

Na nedavnem evropskem prvenstvu v bali-
nanju, ki se je odvijalo v Pazinu na Hrvaškem, 
je Aleš Borčnik osvojil dve srebrni medalji, in 
sicer v hitrostnem ter štafetnem izbijanju. Za 
dosego zlate medalje je zmanjkalo nekaj špor-
tne sreče, kjub temu pa je izpolnil začrtane 
rezultatske cilje pred prvenstvom. V predtek-
movanju sta skupaj z Anžetom Petričem izena-
čila tudi svetovni rekord v štafetnem izbijanju 
(59/61). Ob tem se je zahvalil Občini Vodice, 
še posebno županu Acu Francu Šuštarju, za 
vsakoletno finančno pomoč pri uresničevanju 
balinarskih projektov. Župan Alešu iskreno če-
stita in mu želi še obilo uspehov. 
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Pozdravljeni pohodniki!
Preteklo nedeljo, 9. septembra 
2012, je bil lep sončen dan. Le-
pih dni, primernih za pohodni-
štvo, je bilo na pretek in kmalu 
bo tu jesen, ko boste lahko v 
miru izmenjali vtise, kako je 
minil letošnji dopust in počitni-
ce. Pa povejmo nekaj besed o 
naši izbiri in skupni trasi I. po-
hoda po Občini Vodicev okviru 
občinskega praznika.

Zbrana skupina je z organizirano 
podporo organizatorjev nastopila 
pohod v naslednji smeri: GD Po-
lje–Polje–Vojsko–Rašica: Stolp–SD 
Strahovica–Utik–Polje in zaključila 
na cilju GD Polje. Vso pot, ki smo 
jo okvirno združili v 4,5 ure hoje, 
je bilo treba dodobra podpreti z 
zalogo osvežilne pijače in krepkih 

Veter v laseh – S športom proti odvisnosti
– Pohod po občini Vodice

vdihljajev. Združen korak nas je 
povedel na vrh Rašiškega stolpa, 
kjer smo se navdali pogleda prav 
do Julijcev in nato kmalu vonja 
dobre malice z okusom bogra-
ča ali golaža na postanku pri SD 
Strahovica, kjer nas je z nogome-
taškim navdihom pozdravil tudi 
župan Vodic. Z dobrimi besedami 
smo se združili v korak po varni 
poljsko-koruzni poti na povratku 
do cilja.

Pohodništvo je dober trening za 
vzdržljivost in uravnavanje tele-
snih funkcij, če pa to začinite še 
z dobro družbo, to postane pravi 
užitek. Gibanje vam bo v veliko 

pomoč pri premagovanju razdalj, 
za odkrivanje novih krajev in na-
ravnih znamenitosti, raziskovanju 
novih gozdnih poti v vaši okolici 
ali morebiti le kot priložnost za 
družbo in klepet.
V teh besedah me navdihuje ide-
ja za novo traso in upam, da se v 
prihodnjem letu srečamo še v ve-
čjem številu. V imenu ŠD Repnje 
- Dobruša, se vam zahvaljujem za 
udeležbo in skrbnost ob varnosti 
na pohodniških turah. Ob tem pa 
tudi velika hvala Občini Vodice za 
podporo in simbolične nagrade, 
sodelujočim pa zahvala za trud in 
pomoč.

Matjaž Jarc
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Na kaj pomislimo, če nam kdo 
omeni Trbiž (italijansko Tarvi-
sio)?
Starejši se spomnimo na 70., 80. 
leta prejšnjega stoletja, ko smo 
tja v dolgih kolonah romali po 
nakupih ali na romanje na Sve-
te Višarje, mlajšim pa je znan po 
čudovitem smučišču. 
Če ste pazljivo prebrali našo lansko 
kolesarsko izkušnjo, se verjetno 
spomnite, da vam nisem izdal načr-
ta za letošnjo avanturo, čeprav sem 
jo imel že takrat v mislih. Ker smo 
starejši ljudje po večini nostalgiki, 
temu primerno tudi načrtujemo 
naše aktivnosti. Z namenom, da se 
izognemo poletni vročini, smo zato 
za julij načrtovali izlet s kolesom po 
trasi nekdanje železniške proge v 
Trbiž. 
Zato naj zapišem nekaj malega iz 
zgodovine te proge. Leta 1870 so 
skozi Jesenice speljali železniško 
progo Ljubljana–Trbiž, mesto pa 
je takrat dobilo svoj prvi kolodvor. 
Starejši se te proge spominjamo iz 
otroških let, saj smo se takrat z vla-
kom vozili do Planice na ogled smu-
čarskih skokov. Če se ne motim, so 
progo zaradi nerentabilnosti oziro-
ma nedonosnosti v začetku 70. let 
prejšnjega stoletja ukinili. Pobrali 
so tračnice, ostali pa so trasa in mo-
stovi, kjer sedaj poteka čudovita, 
asfaltirana kolesarska pot. 
Na našem tradicionalnem zbirali-
šču, pred cerkvijo v Vodicah, smo 
se vodiški upokojenci 10. julija 2012 
zbrali ter se z avtobusom in prikoli-
co za kolesa odpravili do Mojstrane. 

Včasih po nakupih, danes pa
s kolesom v Trbiž na kavico

Zakaj do Mojstrane? Glavni razlog 
je veliko makadamsko parkirišče 
zraven propadlega lesnega obrata 
Lip. Drugi razlog pa je, da do tja iz 
Jesenic kolesarska pot poteka v ve-
čini po glavni cesti, kjer se odvija 
promet. Na koncu parkirišča smo se 
zapeljali na kolesarsko pot z oznako 
D-2, ki se rahlo vzpenja proti Kranj-
ski Gori. Do Gozda Martuljka vožnja 
poteka ob čudoviti Savi Dolinki, ob 
kateri je kar nekaj lepo urejenih po-
čivališč. Po večini je ob poti drevje, 
tako da vroče sonce ni nikakršna 
ovira. V Gozdu Martuljku smo mo-
rali biti pazljivi, saj zaradi neureje-
nega lastništva še nismo mogli čez 
nov most. Zapeljati smo morali na 
glavno cesto in se po približno 200 
metrih zopet vrniti na kolesarsko 
pot in po njej kreniti skozi Kranjsko 
Goro. Tu smo si privoščili jutranjo 
kavico in napolnili premalo napol-
njeni zračnici. Toda smola! Takoj za 
križiščem na koncu Kranjske Gore 
– pok! Štefki je razneslo prenapol-
njeno zračnico. Na srečo je bil v 
neposredni bližini kolesarski servis, 
kjer smo šele ugotovili, da je poško-
dovano tudi platišče. Takojšnje po-
pravilo zaradi okvare ni bilo možno, 
zato si je Štefka kolo izposodila. 
Pot smo nadaljevali mimo zimsko-
športnega središča Podkoren do 
železniške postaje Planica. Preč-
kali smo cesto Rateče - Planica in 
nadaljevali svojo pot proti Italiji. 
Na prečkanje državne meje so nas 
opozorile talne oznake, ki so posta-
le rumene barve. Naše kolesarjenje 
je bilo potem bistveno hitrejše, saj 

smo se spustili skoraj do Trbiža. 
Ustavili smo se na mestni postaji 
v Trbižu, kjer sta nas prijazni itali-
janski najstnici, ki sta poznali nekaj 
slovenskih besed, na našo željo fo-
tografirali. Po približno sto metrih 
smo zapustili svojo pot in se levo 
spustili v mesto. Po prečkanju glav-
ne ceste smo se ustavili pred manj-
šim lokalom, kjer smo si privoščili 
pravi italijanski kapučino in »gela-
to«. Skupaj smo ugotovili, da je me-
stni utrip čisto drugačen, kot je bil v 
naših časih. Nikjer nobene nakupo-
valne mrzlice. Smo res že tako stari? 
Zdi se, kot da je bilo to včeraj. 
Popili smo kapučino, polizali slado-
led, sedli na svoja kolesa ter se skozi 
že prej omenjene kraje zagrizli v ra-
hlo strmino proti Sloveniji, do naše-
ga avtobusa v Mojstrani. 
Dvajset vodiških upokojencev je 
omenjeno pot, dolgo 62 kilome-
trov, prevozilo brez vsakršnih težav, 
razen seveda že prej omenjenih 
tehničnih težav. Zato jo priporoča-
mo vsem, ki vas pot zanima. Zago-
tavljam vam, da ne boste razoča-
rani. Na poti smo srečevali veliko 
kolesarjev, tudi družine z majhnimi 
otroki, ki so veselo vrteli otroške 
pedale. Pot lahko podaljšate do 
Pontete, za nas pa je bila to kar pra-
všnja razdalja. 
Kaj pa načrt za prihodnje leto? Ja, 
tega pa v tem trenutku še sam ne 
vem. Mogoče bo zopet kakšna »aj-
zenponska« varianta.

Jože Füleki
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Skupinska fotografija udeležencev srečanja iz Sela pri Vodicah 
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Vaščani Sel smo se v soboto, 30. 
junija 2012, udeležili že 16. sre-
čanja Selo–Sela–Sele in to pot 
prvič zunaj države Slovenije v 
Selcah pri Ronkah v neposredni 
bližini italijanskega Tržiča, ki ga 
bolje poznamo po največji lad-
jedelnici v severnem delu obale 
Jadranskega morja.

Lepo sobotno jutro nas je Selane 
iz Sela pri Vodicah in okolice vo-
dila pot na mesto Pri romarskem 
križu, ki je tradicionalno zbirališče 
na Selu, od koder smo se obleče-
ni v razpoznavne rumene majice 
z modrim napisom kraja od koder 
prihajamo – Selo pri Vodicah – z 
avtobusom odpeljali na 16. sre-
čanje Selanov. Pot proti Primorski 
in naprej v zamejstvo, v Selca, je v 
prijetnem vzdušju z dobrim razpo-
loženjem in krajšim postankom na 
Ravbarkomandi hitro minila. 
Po prihodu v Selce pri Ronkah nas 
je organizator na prireditvenem 
prostoru društva Olmo sprejel z do-
brodošlico in nam pri tem po stari 
dobri navadi in tudi po navadi sre-
čanj ponudil nekaj »konkretnega«, 
obogatenega z različnimi okusi 
in pecivom, ob tem pa smo vsee-
no pogrešali malo več slovenske 
besede, ki je še kako dobrodošla, 
raznolika od kraja do kraja, ven-
dar povsod domača. Mogoče smo 
bili prezahtevni, ker ne poznamo 
njihovih razmer ob ohranjanju slo-
venskega jezika, vendar je zaznati, 
da kakšnega posebnega zanimanja 
italijanskih domačinov po ohra-
njanju slovenščine ni, zato je bilo 
to srečanje za naše zamejce nekaj 
posebnega. S svojo prisotnostjo ga 
je počastila tudi naša ministrica za 
Slovence po svetu v Slovenski vladi 
Ljudmila Novak. 
Po predstavitvi vseh prisotnih vasi 
na srečanju, ki so se to pot skupaj 
z domačini ustavile pri številki 28 
(vseh udeležencev pa je bilo okoli 

900), je potekal bogat kulturni pro-
gram, povezan z nagovori visokih 
gostov. Organizator je poskrbel, da 
so se udeleženci srečanja pomerili 
v igri s fračo in palico (stara igra, ki 
jo imenujejo tudi pindul-pandul in 
spominja na base-ball). Zanimivo 
se je bilo do bližnje jahalnice pod 
obronki Krasa popeljati s konjsko 
vprego. Veliko zanimanja je bilo za 
ogled kostnice v Sredipolju ali Gra-
dina v Doberdobu, vendar se je pri 
ogledu teh znamenitosti malo zata-
knilo in kar nekaj udeležencev sre-
čanja je bilo prikrajšanih za ogled 
teh znamenitosti. Ob prireditve-
nem prostoru so mojstri na stojni-
cah razstavljali in prodajali različne 
izdelke pridnih in iznajdljivih rok. 
Iskreni stiski rok med udeleženci 
na vsakoletnih srečanjih so potrdi-
tev, da s temi srečanji nastajajo vse 
večja poznanstva ter se ustvarjajo 
trdna prijateljstva v zasebnem in 
družbenem življenju.
Med srečanjem se je zgodil sesta-
nek predstavnikov vasi, na katerem 
je bil predlagan in pozneje tudi po-
trjen organizator 17. srečanja, ki bo 
v letu 2013 Selo pri Ajdovcu. Selo pri 
Ajdovcu leži v okolici Žužemberka 
na Dolenjskem. Za dobro počutje 
udeležencev je skrbelo 190 doma-
činov, ki so včlanjeni v 20 različnih 
društvih. 

Vročina je nekoliko popuščala, po-
poldan se je nagibal v večer in ra-
hla utrujenost udeležencev je bo-
trovala temu, da smo v večini drug 
za drugim zapuščali 16. srečanje 
bogatejši še za eno srečanje in v 
pričakovanju naslednjega srečanja 
zopet na slovenskih tleh.
Udeleženci 16. srečanja iz Sela pri 
Vodicah smo se naslednji petek po 
srečanju dobili še na tradicional-
nem pikniku pri koči SD Strahovica. 
Štejem si v zadovoljstvo, da se ude-
leženci srečanja srečamo še na pi-
kniku in še več pokramljamo o sre-
čanju ter življenju v vasi in okolici 
ter ob zvokih harmonike zapojemo 
in zaplešemo. Letos z veseljem lah-
ko zapišem, da se nam je pridružilo 
tudi nekaj Selanov, ki so to postali 
pred kratkim in jih zanima vaško 
življenje ter so pripravljeni na sode-
lovanje.
Po večletnem premoru sem z ve-
seljem napisal članek o nas Selanih 
in naših srečanjih ter se za pomoč 
pri realizaciji sodelovanja na sre-
čanju iskreno zahvaljujem Občini 
Vodice ter vsem posameznikom, ki 
razumejo, da se brez dobrega in ko-
rektnega sodelovanja ne da storiti 
veliko.

Lepo pozdravljeni z željo,
da se bolje spoznamo!

Alojzij Kosec    

  

Selani smo se srečali na srečanju v 
zamejstvu 
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Zbrali smo se pri cerkvici sv. Šte-
fana v Utiku. Ljubeznivo nam jo 
je razkazal Franc Letnar in po-
vedal mnogo zanimivega. Utik 
se omenja že leta 1178, cerkvica 
pa je iz konca 18. stoletja. Res je 
lepa, še posebno pa nas je prite-
gnila slika neznanega slikarja z 
zanimivo upodobitvijo boga in 
pod njim treh verstev: islama, 
rimokatoliške in pravoslavne 
vere. V oblačilnici imajo zelo 
strogo staro pohištvo, ki naj bi 
bilo staro toliko kot cerkev.
Krajani ohranjajo stare navade in 
šege. Tudi Bukovica se v leksikonu 
omenja že od leta 1209. Vas Kose-
ze pa od leta 1250 in se verjetno 
imenuje po kmetih svobodnjakih, 
ki so tu živeli in se imenovali kose-
zi. Zahvalili smo se Francu Letnar-
ju in nato odšli skozi Utik, kjer smo 
se odžejali pri naši upokojenki Sil-
vi, ter po senčni poljski poti proti 
Selu. Pot nas je vodila ob travnikih 
na eni strani, na drugi strani pa ob 
prelepih poljih z zorečim ječme-
nom in pšenico. Sredi tega razkoš-
ja stoji osamljen transformator in 
nekaj malih ljubkih vikendov. 
Vas Selo je lepo urejena, hiše so 
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polne cvetja. Mi pa smo pot na-
daljevali mimo Štefanovega Stu-
denca, kjer izvira potoček z dobro 
pitno vodo, do Šinkovega Turna. 
Tu smo si ogledali cerkvico sv. 
Matere Božje, ki se prvič omenja 
leta 1526. Sedanja stavba pa naj bi 
bila nekje iz srede 18. stoletja. Kraj 
Šinkov Turn je prvič omenjen leta 
1353 in se imenuje po prvih lastni-
kih gradu, šenkih. Grad in z njim 
tudi okoliške posesti so dobili v 
dar za posebne zasluge od avstrij-
skega cesarja. Prišli so s Koroške. 
Cerkev je lepo urejena in tudi ob 
našem obisku so krajani urejali 
zvonik ter nam o cerkvici poveda-
li marsikaj zanimivega. Še več pa 
smo izvedeli iz zapiskov Aljaževe 
mame iz Sela 22, ki je bila rojena 
leta 1900 in je pisala dnevnik o 
zgodovini Šinkovega Turna v pre-
senetljivo čisti in lepi slovenščini, 
tako da bi se od nje lahko učili slo-
venščine in lepe pisave. Zapiske 
hrani njen sin Franci Kunstelj, član 
našega društva. Med nami je še 
veliko upokojencev, ki so hodili v 
šolo v Šinkovem Turnu, in so nam 
v prijetnem klepetu pripovedova-
li zanimive dogodivščine.

Gradiva je bilo veliko, zato smo si 
vzeli čas in prebrali dnevnik Alja-
ževe mame ter se nato po senčni 
gozdni poti prelepe Rašice odpra-
vili mimo smučarske koče v Stra-
hovici v vas Vesce. Vas se omenja 
že v 12. stoletju. Tu se je leta 1842 
pri Anžku rodil slikar Matija Koželj. 
Na rojstni hiši v Vesci 9 mu je Ob-
čina Vodice vgradila spominsko 
ploščo. Slikar je živel v Kamniku, 
imel je 11 otrok in je v Kamniku 
tudi pokopan. Najprej je slikal za 
domače potrebe. Njegove slikar-
ske sposobnosti je opazil vodiški 
župnik Peternel in tako se je zače-
la njegova slikarska pot. Slikal je 
portrete bogatih Ljubljančanov, 
poslikaval je kapelice in cerkve. 
Med drugim je poslikal kalvari-
jo v Kamniku, križev pot v Dobu, 
Stranjah, Šutni, Šentklampertu, 
Sv. Trojici nad Vrhniko, v Morav-
čah, na Žalostni gori, v mrtvašnici 
v Stožicah, jezuitski cerkvi v Re-
pnjah, Vodicah, Komendi, Vipavi, 
Krki, Šmarjeti, Bohinjski Bistrici, na 
Šmarni gori in drugje. Ko smo bili 
lani na izletu v Ribnici, so nam po-
kazali njegove poslikave v ribniški 
katedrali. Bil je zelo delaven. Nekaj 
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pa nam je o njegovem življenju 
povedala tudi gospodinja na se-
danji domačiji – Anžkova Cilka. 
Pohod smo sklenili v družbi upo-
kojencev iz Vesce, ki so nam pri 
Jelki pripravili odlično obaro, mi-
ške, pehtranovo potico, piškote, 
medico in kavico. Soseda Martina 
pa nas je pocrkljala z zvrhano skle-
do slastnih flancatov. V Vesci ima-
mo kar osem čilih upokojencev, ki 
so stari nad 80 let. Klepetali smo in 
se skupaj veselili do poznega po-
poldneva, ko nas je pregnal dež. 
Tako smo počastili dan državnosti 
in ob tem razmišljali takole: ta dr-
žava nam morda res ni uresničila 
vseh pričakovanj, vendar smo op-
timisti in gremo naprej v pričako-
vanju, da se bodo stvari uredile 
ter da bomo zdravi in zadovoljni 
preživeli tudi to obdobje našega 
življenja, saj smo bili vajeni trdo 
delati in skromno živeti. 

Pa lep pozdrav vsem občanom 
Občine Vodice – vzemite si čas 

in si oglejte svoje kraje.
Jelka Krenn
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Počitniški dnevi so se iztekli in 
tudi v vrtcu se je začelo novo 
šolsko leto. V času počitnic smo 
v centralnem vrtcu in enotah 
opravili nekatera vzdrževalna 
dela in si priskrbeli nova di-
daktična sredstva za čim bolj 
spodbudno učno okolje za 249 
vključenih otrok, od tega 66 
novincev. 

Na prvi šolski dan je otroke in 
vzgojiteljice obiskal župan in ob 
tem vrtce obdaril s tehničnimi 
kotički. Letos je v našem vrtcu 
prednostno področje matema-
tika, tako bomo tudi s pomočjo 
tehničnih kotičkov spodbujali za-
nimanje najmlajših za naravoslov-
ne vsebine. Otroci so bili veseli. 
Županu smo se zahvalili, eden od 
otrok pa je nadobudno sklenil: 
»Še kaj pridi in še kaj nam prine-
si!« Predšolski otroci so neposre-
dni, iskreni ...

Hedvika Rosulnik      

JAVNI RAZPIS ŠTIPENDIJ
Na podlagi potreb, ki so jih podali delodajalci v ljubljanski regiji do konca meseca junija 2012, je Regional-
na razvojna agencija Ljubljanske urbane regije (RRA LUR) 11. septembra 2012 objavila JAVNI RAZPIS ŠTI-
PENDIJ ENOTNIH REGIJSKIH ŠTIPENDIJSKIH SHEM (RŠS LJUBLJANSKE URBANE REGIJE) ZA ŠOL-
SKO/ŠTUDIJSKO LETO 2012/2013. V letošnjem letu 27 delodajalcev ponuja priložnost za 50 štipendij v 
različnih izobraževalnih programih. Seznam aktualnih razpisanih štipendij je objavljen na spletni strani 
RRA LUR (www.rralur.si), kjer je dostopen tudi obrazec vloge za prijavo. K oddaji vlog so vabljeni dijaki in 
študenti, ki ne prejemajo drugih štipendij, niso zaposleni in niso vpisani v evidenco brezposelnih oseb. 
Po vključitvi v štipendijsko shemo je štipendist s pogodbo zavezan dokončati 
izobraževalni program, za katerega bo dobil štipendijo, in se zaposliti pri de-
lodajalcu za obdobje prejemanja štipendije.

Prvi dan
je pomemben

Za prvošolce je prvi dan, ki 
ga preživijo v šoli, gotovo po-
memben. Tisti prvi stik vedno 
ostane v spominu. Njihov nov 
korak je pozdravil tudi župan 
Aco Franc Šuštar ter jih spod-
budil k učenju in ustvarjanju. 
Obiskal je tudi malčke v Vrtcu 
Škratek Svit. Kot vsako leto je 
mlade nadebudneže pozdra-
vila tudi ravnateljica Ivana Biz-
jak.

Novo šolsko leto v vrtcu
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Vodice so bile prizorišče med-
narodnega projekta Take off, 
kjer so mladi z Bavarske zno-
traj svojega projekta na temo 
krajinske arhitekture urejali 
novi park v Vodicah.

V Sloveniji so bili štiri tedne, spali 
so v Ljubljani, dnevne aktivnosti 

AK Medvode vabi na vadbo
Smo atletski klub Medvode, ki že več kot desetletje v telovadnici OŠ Vodice izvaja programe športne 

vadbe za otroke vseh starosti. Z atletiko sta se v telovadnici OŠ Vodice prvič spoznala tudi Vodičana Lara 
in Luka Janežič, ki še vedno trenirata v našem klubu ter dosegata najvišja mesta na državnih prvenstvih 

in nastopata za reprezentanco Slovenije. Luka je eden od najboljših mladih atletov v Sloveniji in se je 
lani udeležil tudi mladinskega svetovnega prvenstva v Franciji. 

Tudi letos bomo v telovadnici OŠ Vodice organizirali vadbo za otroke, in sicer:
Program ŽOGICA NOGICA za otroke od 3 do 5 let – športna vzgoja predšolskega otroka je bistveni sestavni del njego-

ve celotne vzgoje. Otrok se z igro uči gibati in si z gibanjem pridobiva najrazličnejša znanja. 
TERMIN: Ponedeljek 17.00–17.45 in sreda 16.30–17.15

Program NORA ŽOGA za otroke od 6 do 9 let – to so zlata leta motoričnega razvoja otrok, saj skozi igro ter s pomočjo 
raznih gibalnih vaj otrok med seboj usklajuje senzorične, motorične in miselne operacije. Skozi leto se bodo otroci nau-
čili spretnosti z žogo, osnovnih atletskih in gimnastičnih prvin ter različne veščine elementarnih iger.
 TERMIN: Ponedeljek 17.45–19.00 in sreda 17.15–18.00
 Program ATLETIKA za otroke od 10 do 14 let – atletika je nedvomno ena od te-

meljnih dejavnosti vsake športne panoge in s tem tudi osnova za obvladovanje 
vseh drugih športov, saj jo sestavljajo najbolj osnovne oblike gibanja, kot so 

hoja, tek, skok in met.

TERMIN: Ponedeljek 17.45–19.00 in sreda 18.00–19.00

Informacije: Frenk na telefonski številki 040 652 216 in na spletni strani
      www.akmedvode.si
            Z VADBO ZAČNEMO V PONEDELJEK, 1. OKTOBRA!
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pa so v obdobju treh tednov izva-
jali v prostorih Kulturnega doma 
Vodice in v okolici. S pomočjo 
programa v tem projektu so mla-
di pridobili certifikat o udeležbi na 
izobraževanju, kar naj bi jim po-
magalo pri uspešnejšem iskanju 
službe ali vpisu na univerzo. Na 
vprašanje zakaj Vodice, so odvrni-

li, da se je naša občina takoj od-
zvala na njihovo povpraševanje 
in da jih je presenetila z izjemno 
prijaznostjo. Pred odhodom so se 
z družabnim piknikom in kratko 
predstavo poslovili od naših kra-
jev in se zahvalili za gostoljubje.

M. K.
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•	 Prodaja	pnevmatik	za	vsa		

 vozila

•	 Vulkanizerske	storitve

•	 Avto	servisne	storitve

•	 Filtri,	olja,	svečke,	avto		

 kozmetika

•	 Avto	optika,	avto		 	

 diagnostika

•	 Dodatna	oprema	in		

 pripomočki

•	 Priprava	na	tehnični	pregled

Temperature se znižujejo ter 
počasi se približuje jesen in 
zima. Zato smo za vas pripra-
vili vrsto proti-zamrzovalnih 
sredstev za vašega jeklenega 
konjička znamk WUETRH in 
SHELL ter odlično proti koro-
zijsko olje KROWN!

AKCIJA ZIMSKIH
PNEVMATIK
NA ZALOGI
GOODYEAR

DUNLOP
FULDA
 SAVA

POPUST V OKTOBRU DO -10% 
PO NAROČILU DOBAVIMO VSE 

ZNAMKE IN DIMENZIJE PO UGO-
DNI CENI

Ne odvrzite starih akumulatorjev

kjer koli, prinesite

jih k nam ter

poskrbeli boste

za lepše okolje!!!

POPUST OB  VRAČILU  STARIH
AKUMULATORJEV DO -10%

Smo uradni serviser akumulatorjev Topla

Delovni čas
Vsak delovnik    
8.00 - 12.00  13.00 - 18.00

v soboto
8.00 - 13.00

e-pošta: info@pvt.si

Andrej Gyergyek je zmagova-
lec finalne oddaje igre ABECE-
DA v oddaji Male sive celice na 
RTV Slovenija. Pomeril se je s 
Kristijanom Pahorjem, ki je bil 
seveda tudi zelo dober, a naš 
mladi soobčan je bil boljši. 

Voditelj oddaje Pavle Ravnohrib 
je ob tem povedal: >>Neverjeten 
si. Izjemen. Zares, kot smo rekli, 
imaš prav svoj sistem. Nekako se 
osamiš, skoncentriraš in potem 
pritisneš na gumb, tako kot je tre-
ba.<<
Andrej se je zmage zelo razveselil, 
pa tudi nagrade, ki si jo je prislužil. 
Odpotoval je namreč na Škotsko. 
Še prej je športno čestital svoje-
mu prav tako odličnemu naspro-
tniku. 

Čestitkam se
pridružujemo tudi mi.

Andrej je zmagal



32
Čr

na
 k

ro
ni

ka

Policija svetuje in opozarja
Vse udeležence v prometu opozarjamo, da se ponovno bližajo šolski dnevi, zaradi česar naj bodo pri vožnji 
posebno previdni na šolarje, ki jih bo v prometu ponovno veliko. V tej zvezi pa bodo policisti v prihodnjih 
dneh intenzivno opravljali kontrolo prometa v neposredni bližini šol, posebno pozornost pa bomo name-
nili hitrosti vožnje in vožnji pod vplivom alkohola. 

Lep pozdrav!
Policijska postaja Medvode

Pismo
BRALCACrna kronika

(Poročilo za obdobje od 2. 8. 2012 do 13. 9. 2012.)

ˇ

Prometne nesreče
V Zapogah so v avgustu obravnavali prometno nezgodo zaradi nepravilne vzvratne 
vožnje. Povzročitelju je bil izdan plačilni nalog. V Vodicah pa je prišlo do prometne 
nezgode s pobegom na parkirišču zaradi nepravilnega premika drugega vozila, kate-
rega voznik je s kraja odpeljal in ni oškodovancu ponudil svojih podatkov.

Kriminaliteta
Avgusta so v Polju pri Vodicah in v Repnjah obravnavali vlom v osebni avtomobil, v 
Repnjah tudi tatvino osebnega avtomobila. V Bukovici je želel nekdo vlomiti v pomo-
žni leseni objekt, na Dobruši pa jim je uspela tatvina obeh registrskih tablic z oseb-
nega avtomobila. Baker je spet zanimiv. Bakren žleb so ukradli nekomu iz Repenj, na 
Dobruši pa je prišlo do tatvine na gradbišču novogradnje. V začetku septembra so 
tudi v Utiku medvoški policisti obravnavali vlom v pomožni objekt, od koder pa so ne-
znanci odtujili kurilno olje. Mirno ni bilo niti na Skaručni: nekomu so ukradli motorno 
vozilo. V Vodicah pa si je nekdo zasadil konopljo, a so mu policisti nasad našli. Zoper 
dve osebi bo podana kazenska ovadba. V septembru so nekomu dišali bakreni žlebovi 
tudi v Kosezah.

Javni red in mir
V Polju so zaradi vožnje pod vplivom alkohola pridržali voznika kolesa. Ja, tudi kole-
sarji ne smejo piti. Začetek septembra je bil buren za zakonski par v Vodicah. Obrav-
navali so namreč kršitev javnega reda v zasebnem prostoru, kjer je občan v vinjenem 
stanju vpil na ženo in zato za kršitev prejel plačilni nalog.
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V zadnji številki Kopitarjevega gla-
su se je U. Baliž zelo srčno in v veliki 
skrbi za občinski proračun oglasil z 
dolgim prispevkom, ki je poln ne-
resnic. Če bi bil pošten, bi moral 
povedati, da so Baliži žedobili od 
občine 275 m2 po ceni 8 evrov/m in 
310 m2 po ceni 40 evrov/m2, kar po-
meni, da so dobili 585 m2 zemlje po 
povprečni ceni 25 evrov/m2. V veli-
ki skrbi za občinski proračun v teh 
kriznih časih predlagam, naj Baliži 
občini doplačajo za vsa pridobljena 
zemljišča razliko do tržne cene, ki jo 
danes ponuja. Potem pa naj se spo-
tikajo ob to, da občina, pod istimi 
pogoji kot z Baliži, uredi zemljiške 
zadeve z Gubančevimi.

V zamenjavo za vpis služnostnih 
pravic in uporabo zemljišč pri gra-
dnji je občina 8. 11. 2002 Gubanče-
vim izdala pismo o nameri, s kate-
rim se je obvezala, da bo povrnila 
denacionalizirana zemljišča. Kljub 
pismu o nameri so vse občinske 
uprave do danes reševale samo 
prošnje Baližev, tako da so jim vrnili 
275 m2 vrta po ceni 8 evrov/m2 in 
celo odprodali 276 m2 bivših Gu-
bančevih zemljišč po ceni 40 evrov/
m2, ki bi jih po pismu o nameri mo-
rali vrniti Gubančevim. Če Baliži ne 
bi izsiljevali nakup te parcele, do 
situacije, da se Gubančevim daje v 
odkup 520 m2, ne bi prišlo. Dogo-
vor je bil kompromis med Baliži, 
Gubančevimi in občino, ki se ga Ba-
liži več ne držijo.

Baliže zelo skrbi, da bo občina z vr-
nitvijo zemljišč Gubančevim oško-
dovana za parcelo v velikosti 520 
m2, ki na tem mestu po zazidalnem 
načrtu ne obstaja. Baliži pa istoča-
sno ne povedo resnice, da so z na-
kupom 276 m2 po 40 evrov porušili 
po zazidalnem načrtu predvideno 
parcelo v izmeri 585 m2, ki bi jo ob-

čina veliko lažje prodala na trgu, in 
so s tem že oškodovali občinsko 
premoženje za 58.000 evrov.
Potem ko so Baliži, brez pisma o 
nameri, samo s pritiski na občinsko 
upravo pridobili poceni občinska 
zemljišča, letos izkazujejo veliko 
skrb za občinski proračun.

Gubančevi so želeli vračila izključ-
no njihovih bivših parcel, ki so tudi 
predmet pisma o nameri, vendar 
do danes kljub pismu in številnim 
ustnim obljubam niso dobili v od-
kup čisto nič. Sklep OS iz leta 2009 
naj bi dokončno rešil zemljiške za-
deve, tako za Gubančeve kot za 
Baliže. Na poziv OU so Gubančevi 
vplačali 1.400 evrov za meritve. 
Po opravljenih meritvah, ki so bile 
nujne zaradi Baližev (odmera poti), 
je polovica sklepa izvršena, in sicer 
samo za Baliže. Zdaj občina želi od-
stopiti od sklepa in Gubančevim 
spremeniti sklep ter pogoje odku-
pa. Zato pričakujem vsebinsko iz-
vršitev istega sklepa, ki je veljal za 
Baliže, tudi za Gubančeve. Župan in 
občinski svetniki naj upoštevajo na-
čelo pravičnosti in enakosti strank v 
postopku. Ker dosedanji pogovori z 
županom ne gredo v to smer, javno 
pozivam župana in
občinske svetnike, da v zvezi z ome-
njeno zadevo ne sprejemajo
 drugačnih odločitev.

Odgovori na Baliževe klevete: Ba-
liževa trditev, da sem jaz pritiskala 
in vplivala na geometra, je laž. Ge-
odeti merijo po mejnikih in ne po 
kvadraturi. Meritve so se opravile v 
navzočnosti Baližev in predstavnika 
občine ter v odsotnosti. Ob napo-
vedani uri za meritve so bili količki 
že odmerjeni in smo si stanje lahko 
samo ogledali in podpisali. Baliži 
z meritvami niso utrpeli nobene 
»krivice« in niso bili oškodovani. 

Nasprotno, profitirali so dodatnih 
27 m2 več, kot je v sklepu zapisano. 
Parcela 91/23 je po ZK izpisku ve-
likosti 249 m2, v naravi pa 276 m2. 
Dokončno izvršitev sklepov iz leta 
2009 je občina ustavila, ker je bil 
potreben nov sklep, potrjen od OS, 
da Baliži ne bi utrpeli »krivice, ki je 
sploh ni bilo« in neoziraje se na to, 
da se Gubančevim krivica napačne 
odmere za 103 m2 iz 80-ih let od-
pravlja že 30 let in se še ni odpra-
vila, kar je tudi predmet pisma o 
nameri. Nizki udarci: Zadnji odsta-
vek v Baliževem pismu pa je grd 
nizek udarec. Predmet odločanja 
na seji OS niso bile zadeve Kragelj 
in moja druga hiša je hiša mojega 
pokojnega brata. Kje so parcele, ki 
bi jih jaz hotela dobiti brezplačno, 
bo pa Baliž moral povedati. Mogo-
če bom ponudila 8 evrov za m2, če 
me ne bo on prehitel s ponudbo 
120 evrov/m2.
Pravni pouk za občane: če vam ob-
čina izda pismo o nameri, ga lahko 
uporabite za straniščni papir; od 
občine ne pričakujte hitre rešitve 
svojih problemov, nasprotno, reše-
vanje traja desetletja; ne pričakujte 
pisnih odgovorov na vaše zahteve, 
ker teh ne pošiljajo; ne pričakujte 
enakopravne in pravične obravna-
ve, nekateri so prvorazredni, drugi 
pa drugorazredni; ne pričakujte, da 
se bo upoštevalo načelo enakosti 
strank v postopku; predhodno velja 
ne glede na to, ali je župan z leve, 
desne ali srednje opcije ...

Kragelj Marija

ČLANI UREDNIŠKEGA ODBORA 
SO SKLENILI, DA JE ZGORNJA 
TEMATIKA ZA KOPITARJEV GLAS 
ZAKLJUČENA IN SE PISMA ALI 
MOREBITNI ODZIVI V ZVEZI S 
TEM NE BODO VEČ OBJAVLJALA.

NEPOPOLNA INFORMACIJA JE 
DEZINFORMACIJA

Odgovor na pismo bralca Uroša Baliža



34 TD Vodice vabi vse ljubitelje hoje v naravi,
da se udeležijo

11. Jesenskega pohoda Občine Vodice

24 - S O T O Č J E

Vrt

Prodajalne: 
MEDVODE, 

Cesta ob Sori 11  
T: 01/3613-300

VODICE, 
Kamniška cesta 8 

T: 01/8324-011

VIŽMARJE, 
Tacenska cesta 67 

T: 01/5124-666

DOBRUNJE, 
Cesta II. Grupe odredov 43 

T: 01/5471-684, G: 041/321-543

Odpiralni čas: 
od ponedeljka do petka  

od 8. do 19. ure,
ob sobotah od 8. do 13. ure.

POSEBNA PONUDBA  
SEMENA  

TRAVNIH MEŠANIC

GNOJILA

PREKRIVNA FOLIJA

VALJAR - IZPOSOJA 

SEJALNIK IN  

TROSILNIK - IZPOSOJA 

K
Z

 M
ed

vo
de

 z
.o

.o
.

VRTNA 
TRATA

NAJBOLJŠI ČAS SETVE  
VRTNE TRATE  

JE SEPTEMBER.

NAJBOLJŠI ČAS SETVE  
VRTNE TRATE  

JE SEPTEMBER.
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Pohod bo v soboto, 27. oktobra 
2012. Odhod pohodnikov bo 
od koče SD Strahovica na Selu 
pri Vodicah od 8. do 10. ure. Po-
hod je prireditev rekreativno-
družabnega značaja, trasa po-
hoda bo potekala na področju 
štirih občin: Vodice, Ljubljana, 
Trzin in Mengeš.

Udeležba je primerna tako za sta-
rejše kot tudi za mlajše udeležen-
ce. Za udeležbo ni potrebna prija-
va, pohoda se lahko udeleži, kdor 
želi. Startnine oziroma prijavnine 
ni, udeleženci pa na startu dobijo 
kontrolni kartonček, v katerega 
na kontrolnih točkah pridobijo 
ustrezne žige (dom PD Rašica na 

Rašici, kmečki turizem Pri Bla-
žu na Dobenu, kmečki turizem 
Pri Ručigaj na Sp. Dobenu ter na 
Mengeški koči na Gobavici. Na ci-
lju bodo članice in člani TD Vodice 
za vsakega udeleženca pripravili 
še prigrizek s pijačo. TD Vodice 
nagradi s praktično nagrado tudi 
najmlajšo, najmlajšega, najstarej-
šo in najstarejšega udeleženca! 
Udeležba pohoda je na lastno 
odgovornost vsakega udeležen-
ca. Svetujemo uporabo obutve 
in oblačil, primernih za hojo po 
gozdu in prilagojene vremenskim 
razmeram.
Dolžina pohoda je 15,8 kilometra, 
vsa trasa poteka po urejenih mar-
kiranih poteh po grebenu Rašice 

in vaseh ob njenem vznožju na 
severnem delu. Vzpon je od star-
ta na Selu pri Vodicah do Planin-
skega doma PD Rašica, višinska 
razlika znaša približno 300 me-
trov, drugi in manjši del vzpona je 
proti Mengeški koči na Gobavici, 
druga trasa pa poteka po ravnini. 
Vsa proga bo dobro označena.

Pohod bo potekal ob vsakem 
vremenu!

Turistično društvo Vodice
Kontaktna oseba za prireditev: 

Alojzij Kosec / GSM 041 886 003
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VABILA
Vabimo vse krajanke, starejše 
in mlajše, na rekreacijo – telo-
vadbo v Dom krajanov v Utiku 
1. Telovadba poteka vsak pone-
deljek in četrtek ob 19.30. 

Društvo upokojencev Bukovica 
- Šinkov Turn vabi vse starejše 
občane na prireditev ob pra-
znovanju mednarodnega dne-
va starejših, ki bo 29. septem-
bra ob 16. uri v Domu krajanov 
Utik.

Društvo upokojencev
Bukovica - Šinkov Turn

Poslovili smo se od naše drage 
mame, babice in prababice 

Minke Burnik.
Vsem, ki ste se udeležili bridkega 

slovesa, izrekamo iskreno

zahvalo
Še posebno bi se radi zahvalili 

zdravstvenemu osebju KC 
Kardiološke klinike, Bolnišnice dr. 
Petra Držaja, dr. Venivšku, osebju 

Soče, ZD Šentvid. Hvala patronažni 
službi ga. Majdi Podgoršek in ga. 
Mariji Čuk ter ga. Mojci Rahne in 
sodelavkam negovalne službe.

Iskren Bog plačaj župniku gospodu 
Francu Mervarju za obiske in 

opravljeni cerkveni obred.
Hvala pogrebni službi Navček, 

pevcem in govornikoma ZB 
gospodu Borovniku in DU gospodu 

Podgoršku.

Naj vam naša mama ostane v 
lepem spominu! 

Vsi njeni

Pošle so ti moči,
srce se je umirilo.

Solza padla je na grob,
draga mama mirno spi.

ZAHVALA

Ob izgubi naše mame, babice, 
prababice in praprababice

MARIJE BREZAR 
iz Skaručne se zahvaljujemo vsem, 
ki ste jo pospremili na njeni zadnji 
poti. Hvala za vsa izrečena sožalja 

in za darovane sveče.
Hvala tudi gospodu župniku 
Mervarju in sosedom za lepo 

opravljen obred.
Hvala DU Vodice za poslovilni 

govor.

Vsi njeni
Skaručna, 2012

Kdor poje, slabo ne misli!
Prijatelji lepega petja,
razmišljate, da bi naredili nekaj novega, nekaj sprememb za sebe, 
za svojo notranjo rast?  Mogoče radi v prijetni družbi zapojete in ste 
vesele narave? Se radi sprostite in se poveselite? Če ste na vprašanja 
odgovorili pritrdilno, vas pevci Mešanega pevskega zbora Biser z ve-
likim veseljem vabimo, da se nam pridružite. Vaje imamo vsak torek 
ob 20. uri v prostorih Kulturnega doma na Skaručni.
Za vse informacije lahko pokličete Miro na telefonsko številko 031 
658 130.

Prisrčno vabljeni! Ne bo vam žal!

ZAHVALA
Ob izgubi našega dragega

Ivana Keržiča, 
Matevžovega ata iz Vodic, 

se zahvaljujemo vsem, ki ste ga 
pospremili na njegovi zadnji poti. 
Hvala za izrečena sožalja, sveče, 

rože in darove za svete maše. 
Hvala župniku gospodu Francu 
Mervarju za lep mašni obred, 

pevcem kvinteta Krt, gasilcem 
iz Vodic in okoliških društev, 

gospodu Novaku za lep govor v 
imenu gasilcev in upokojencev, 

gospodu Stanetu Banku za 
izrečene besede o njegovem 

delovanju ključarja v župnijski 
cerkvi sv. Marjete. Hvala tudi 

pogrebni službi Navček in 
gospodu Lamovšku za pomoč.

Iskrena hvala za trud tudi 
reševalcem Reševalne službe 

Ljubljana, ki so tako hitro nudili 
prvo pomoč.

Posebna zahvala gre sosedom in 
sorodnikom, ki ste nam na različne 

načine izkazali svojo srčnost in 
nam pomagali v bolečih trenutkih.

Žalujoči: žena Slavka, hčerki Dani in 
Mari ter Janez z družinami



36 Zahvala organizatorjem prireditev
Z roko v roki je letošnji občinski slogan, ki odraža odlično sodelovanje vseh občanov, društev in 
mojih sodelavcev, ki so nam občanom ob občinskem prazniku skupaj pripravili različne in zanimive 
kulturne, športne ter družabne dogodke. Brez vašega vloženega truda in resnih priprav odlično 

izvedenih prireditev, kot so bile, ne bi obiskalo toliko ljudi. Pohval občanov 
resnično ni bilo malo.

Vsem organizatorjem, udeležencem in obiskovalcem občinskih prireditev 
v imenu Občine Vodice še enkrat čestitam za občinski praznik. Iskrene 
čestitke pa namenjam tudi vsem dobitnikom priznanj, odličij ali 
pokalov, ki ste jih za svoje uspehe prejeli na naših prireditvah.

Iskreno se zahvaljujem vsem občanom, članom društev in 
zaposlenim v občinski upravi za ves vloženi čas in trud ter za aktivno 

sodelovanje pri pripravi in izvedbi naših dogodkov. Želim vam, da 
skupaj z roko v roki dobro sodelujemo tudi v prihodnje.

Aco Šuštar, župan

Spoštovani starejši in starostniki!
Ob mednarodnem dnevu starejših, katerega praznujemo 1. oktobra, 

vam iskreno čestitamo in se vam hkrati zahvaljujemo za vaš vsakodneven doprinos 
ter skrb za nas, za naše najmlajše ter za vaše bližnje. 

Letos je hkrati tudi Evropsko leto aktivnega staranja in solidarnosti 
med generacijami 2012, to je projekt, 

ki opozarja na pomen, katerega imajo starejši v družbenem življenju. 
Aktivno staranje pomeni, da smo tudi na starost zdravi in družbeno dejavni, 

da nam je delo v zadoščenje, da smo v vsakdanjem življenju samostojni 
in se aktivno udejstvujemo raz- ličnih projektov kot občani in državljani.

Vsi mi smo vam hvaležni za ves vaš trud, energijo, skrb in nego, 
ter seveda za vse delo, kate- rega opravite kot prostovoljci. 
Vaš prispevek za nas in za našo občino Vodice je velik. 

Hvala vam! 
Želimo si takega sodelovanja tudi na-

prej, skupaj se bomo trudili za to, 
da vam bi lahko omogočili še 
boljše pogoje za vaše udej-

stvovanje 
ter, da vam bomo tudi v 

bodoče po naših najbolj-
ših močeh 

in zmožnostih stopili 
korak naproti.

Iskrene čestitke.

Župan Aco Šuštar,
Občinski svet Občine Vodice in
občinska uprava Občine Vodice


